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    SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 18. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 31.  srpnja  2006. godine (ponedjeljak) 
u Maloj koncertnoj  dvorani Spomen  doma u  Pazinu 
 
 Sjednicu je u  17,10 sati otvorio ANTON PERUŠKO, predsjednik Skupštine Istarske 
županije (IDS- SDP), koji je sjednici i predsjedavao . 
 
 Pozdravlja sve prisutne  vijećnice i  vijećnike Skupštine Istarske  županije : 

- gospodina župana Ivana Jakovčića, 
- članove Poglavarstva, 
- pročelnike upravnih odjela Istarske županije, 
- predstavnika  sindikata,  
- predstavnike javnih medija  i sve ostale koji su večeras prisutni na 18. sjednici 

Skupštine Istarske županije . 
Prije prelaska na utvrđivanje  dnevnog reda moli tajnicu  Skupštine,  gospođu Vesnu 

Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma na 18. sjednici Skupštine 
Istarske županije. 
 

      PRISUTNI - ODSUTNI 
  
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan 
2. MARINO ROCE HDZ  
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ  
4. ANA MATIKA ŠETIĆ HDZ   
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan 
6. BORIS VAREŠKO HNS/ZELENI/HSLS/  
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  SILVANO HRELJA HSU  
10. SUZANA BUGARIN HSU Odsutna (O)  
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ ISDF  
14. TULLIO PERSI ISDF  
15. ORIANO BULIĆ ISDF  
16. VLADIMIR  GAŠPARINI ISDF  
17. TEDI CHIAVALON IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS  
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toht 
21. TAMARA BRUSSICH IDS u.F.Radina  
22. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
23. MIHO VALIĆ IDS  
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. KLARA GRAHOVAC IDS  
28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa 
29. SERĐO RIGO IDS  

 2



30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS   
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. DINO KOZLEVAC SDP  
  
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, 
SILVANA KOSTEŠIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za proračun i financije Istarske županije 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov 
i vodoprivredu Istarske županije,  
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela  za prosvjetu i kulturu Istarske županije, 
TULIO DEMETLIKA, član Poglavarstva zadužen za  gospodarski i održivi  razvoj Istarske 
županije, 
LUCIJA  DEBELJUH; član Poglavarstva  zadužena  za  kulturu i školstvo, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član  Poglavarstva zadužen za  prostorno  planiranje i zaštitu okoliša,  
KRISTINA BULEŠIĆ, član Poglavarstva  zadužena za  razvoj civilnog društva Istarske 
županije, 
ALEKSANDAR ANZUR , SANTALEZA CRISTIAN, predstavnici  BINA - Istra 
GRACIANO PREKALJ, direktor  AZRRI, 
DARKO KADUM, direktor TD MIH d.o.o. Poreč, 
ĐANFRANKO PRIBETIĆ, poljoprivredni savjetnik u TD MIH d.o.o. Poreč, 
BRUNO BULIĆ, predsjednik  Sindikata Istre i Kvarnera 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO , utvrđuje da na temeljem  prozivke  18. sjednici 
Skupštine Istarske županije prisustvuje 38 od 41 vijećnice  i vijećnika , pa Skupština ima 
kvorum i može pravovaljano raditi i odlučivati.  
 Prelazi se na utvrđivanje  dnevnog reda 18. sjednice. 
 Prijedlog  dnevnog reda vijećnici su dobili   poštom.  
 Koristi svoje pravo iz članka  110. Poslovnika i  predlaže dodatnu 18. točku dnevnog 
reda – Odluka o davanju  suglasnosti  na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne 
osobe  «Alfredo  Štiglić» Pula o odabiru  najpovoljnijeg  ponuditelja za izvođenje  
građevinskih, obrtničkih  i instalaterskih  radova na  adaptaciji  kuhinje. O  prijedlogu 
predsjednika prema Poslovniku se posebno ne raspravlja, ali se odlučuje glasanjem da li 
točku uvrstiti u dnevni red  ili ne. 
 Skupština je jednoglasno prihvatila  prijedlog  predsjednika ANTONA PERUŠKA  da 
se u dnevni red nadopuni  tom 18.  Odluka o davanju  suglasnosti  na Odluku Upravnog 
vijeća Doma za starije i nemoćne osobe  «Alfredo  Štiglić» Pula o odabiru  najpovoljnijeg  
ponuditelja za izvođenje  građevinskih, obrtničkih  i instalaterskih  radova na  adaptaciji  
kuhinje. 
 Potom je s prihvaćenom dopunom Skupština sa  38  glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV», za  18. sjednicu  Skupštine Istarske županije, utvrdila  slijedeći 
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D N E V N I R E D : 
 

1. Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 17. sjednice  Skupštine Istarske županije, 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3.  

a) Prijedlog  Odluke o prestanku mandata člana Županijske skupštine Istarske 
županije 

b)  Prijedlog Rješenja  o verifikaciji mandata člana Županijske skupštine Istarske 
županije  

c) Svečana prisega  člana Županijske skupštine Istarske županije 
4. Izvješće o obavljenoj reviziji financijskih izvještaja i poslovanja Istarske županije za 

2005. godinu , 
5.  
a) Polugodišnji Izvještaj Proračuna Istarske županije za  razdoblje 1.01.2006. –

30.06.2006. godine, 
b) Polugodišnji izvještaj Fonda za razvoj  poljoprivrede i agroturizma Istre za razdoblje 

1.01.2006. do 30.06.2006. godine 
 
6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Informacije o realizaciji Zaključka Skupštine 

Istarske županije od  16. siječnja  2006. godine o prihvaćanju Informacije o gradnji, 
održavanju i korištenju  Istarskog ipsilona, 

7. Prijedlog Odluke o produljenju  Ugovora  o zakupu prava lova Lovačkom društvu 
«Kamenjarka» iz Labina,    

8. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta  OŠ Marčana,   

9. Prijedlog Zaključka o davanu prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta  OŠ Divšići, 

10. Prijedlog Zaključka o davanu prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta SŠ Zvane Črnja Rovinj, 

11. Prijedlog Zaključka o davanu prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i  
dopunama   Statuta SŠ Buzet 

12. Prijedlog  Odluke o prihvaćanju Godišnjeg  izvještaja o  poslovanju  društva AZRRI 
d.o.o. za  2005. godinu i Plana poslovanja Društva  AZRRI d.o.o. za  2006. godinu  

13. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju   Godišnjeg izvještaja za  2005. godinu, izvješća o 
godišnjem nadzoru  poslovanja  društva  za  2005. godinu i Plana poslovanja  za  
2006. godinu Trgovačkog društva  MIH d.o.o. Poreč, 

14. OŠ «Riverela» Novigrad- Prijedlog Zaključka o  davanju  suglasnosti  na dopunu 
djelatnosti programom glazbene škole, 

15. Prijedlog Zaključka o prenamijeni  novčanih sredstava  za kapitalne investicije u 
školstvu za 2006. godinu, 

16. Prijedlog Rješenja o imenovanju  članova Upravnog vijeća Povijesnog muzeja Istre –
Museo storico dell'Istria, 

17.  
a) Prijedlog  Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Trgovačkog suda u Pazinu, 
b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog  suda  u Pazinu, 
c) Prijedlog  Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Bujama, 
d) Prijedlog  Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Puli 

18.  Odluka o davanju  suglasnosti  na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe  «Alfredo  Štiglić» Pula o odabiru  najpovoljnijeg  ponuditelja za 
izvođenje građevinskih, obrtničkih  i instalaterskih  radova na  adaptaciji  kuhinje. 

 
Xxxx 
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 AD – 1 VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA  17. SJEDNICE SKUPŠTINE 
  ISTARSKE ŽUPANIJE 
  

Skraćeni zapisnik vijećnici su dobili  poštom. 
 

Vijećnik TEDI CHIAVALON , iznosi da se na  stranici  6  kaže : »Mene zanima koji je 
stav Poglavarstva Istarske županije oko najnovijih izjava  ministra zdravstva gospodina  
Nevena Ljubičića, a vezano uz teško stanje u kojem se nalazi  Pulska opća bolnica, što je 
velikim dijelom i rezultat višegodišnje brige», ne brige, nego «nebrige» upravo tog 
Ministarstva na čijem je  čelu   gospodin Neven Ljubičić», pa moli da se ispravi riječ «briga»  
u riječ «nebriga», kako je i  rečeno.  

Skupština je zatim, pošto nije bilo drugih primjedbi, sa 38 glasova «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, usvojila 

 
SKRAĆENI  ZAPISNIK   

 
sa 17. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane 15. svibnja   2006. godine s  tim da se 
na  stranici  6. Skraćenog zapisnika u tekstu vijećničkog pitanja vijećnika  Tedi Chiavalon u 
trećem redu  riječ «briga» izmijeni sa ispravnom riječi «nebriga».  
 
 AD – 2 PITANJA  VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI  I INFORMACIJE  
 

 Za postavljanje vijećničkih pitanja  javljaju se : Marino Roce, Lino Dobrila, Silvano 
Hrelja, Petar Radetić, Damir Radnić, Boris Vareško, Josip Anton Rupnik, Tullio Persi, Oriano 
Bulć,  Fabio Jeličić, Tedi Chiavalon, Martin Matošević, Katerina Nemet, Klara Grahovac, 
Sandro Jurman. 

  
MARINO  ROCE : 

 Poštovani predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i kolege ! 
 Ja bih postavio  dva pitanja gospodinu Županu. 
 Prvo pitanje. 

Pošto je mladež IDS-a nedavno imala  tiskovnu konferenciju na kojoj je iznosila  neka  
pitanja vezno za dovršetak zgrade  Ekonomskog  fakulteta u  Puli, molio bih  Župana da nas 
izvijesti o čemu je problem i u kojoj je fazi dovršenje  zgrade  Ekonomskog  fakulteta u Puli. 
 Drugo pitanje. 

Pošto je neki dan  prezentirana izgradnja Istarskog ipsilona od Vodnjana do Pule, 
molio bih da nam Župan iznese  u kojoj je fazi realizacija Istarskog ipsilona od  Stancije  
Peličeti prema   Šijani i  Velom Vrhu.  
 Toliko. Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO: 
 Hvala kolegi  potpredsjedniku Marinu Roce. 
 Odgovor  će dati gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Poštovane dame i gospodo, signore  e signori ! 
 Gospodinu potpredsjedniku  Skupštine Istarske županije ću odgovoriti na  postavljeno 
pitanje, ma da nije običaj  da komentiramo što mladež neke stranke  govori, ali  
pretpostavljam  da sam pozvan za ovom govornicom kao predsjednik stranke  Istarski 
demokratski sabor, jer je takva interpretacija  tog pitanja bila. Nisam baš presretan što  
moram tako nastupiti, ali  ću  vrlo jasno i vrlo  otvoreno odgovoriti na  to pitanje,  kao i svaki 
puta kada odgovaram na postavljena pitanja. 
 Pitanje završetka zgrade Ekonomskog  fakulteta u Puli je pitanje koje traje već  jedno 
desetljeće i mislim da je zaista  katastrofalno što nadležno Ministarstvo nije  smoglo  snage 
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da završi tu zgradu.  Time ne bacam ili ne prebacujem lopticu  ministru  Primorcu, nego svim 
ministrima koji su ranije bili u  Vladi zaduženi za znanost i  za rješavanje tog problema.  

Osobno sam se  angažirao da  riješim taj problem i imajući dovoljno autoriteta i snage 
predložio sam zajedno s Gradonačelnikom  Grada Pule, gospodinom Valterom Drandićem,  
da Istarska županija  i Grad  Pula sufinanciraju završetak izgradnje zgrade Ekonomskog  
fakulteta u Puli, što je načelno bilo prihvaćeno  od strane Ministarstva, ali u međuvremenu 
isto tako minirano od strane Sveučilišta u Rijeci, prema informacijama koje imam, jer ono 
kako smo se bili dogovorili , gdje su bili prisutni i  državni  tajnici prije nekih  6 mjeseci u  Puli, 
i gdje smo se mi  teškom mukom ipak odlučili zajedno s Gradonačelnikom Grada Pule, 
gospodinom Valterom Drandićem tada, da odvojimo sredstva kako bismo završili tu zgradu, 
ma da imamo situaciju  i priliku vidjeti da tamo gdje  su ovlasti isključivo  države , uvijek 
država traži da i  županija i gradovi sudjeluju u nečemu, a kada je obrnuto onda država 
izbjegava svoje obaveze,  ne želi sudjelovati u onome što su  izričito ovlasti općine, grada ili  
županije. U ovom slučaju  je Ministarstvo znanosti to koje bi trebalo  završiti tu zgradu 
Ekonomskog  fakulteta u Puli. Žalim što se Sveučilište u Rijeci   ne drži dogovora i minira  taj 
sporazum, ali očito zaista imamo dovoljno  razloga  da osnujemo Sveučilište u Puli i da 
samostalno  razvijamo znanost u suradnji s Ministarstvom znanosti, jer u ovom slučaju 
očekujem da će  nadležni ministar, a i vi gospodine Marino Roce, vašim političkim utjecajem, 
ako već govorimo o  strankama, u tom slučaju, zaista učinite  sve da se izlobira i napokon 
završi  zgrada Ekonomskog  fakulteta u Puli, jer mislim da mladi  u Puli, studenti u Puli,  
zaista imaju pravo i na štrajk, ja to podržavam, želim jasno reći  da senzibiliziraju javnost, 
ako mi, vi  gospodine Marino Roce, ja ili netko drugi, nije dovoljno sposoban da  uvjeri 
Ministarstvo znanosti da  napokon  završimo  zgradu Ekonomskog  fakulteta u  Puli, pa neka 
mladi ljudi pokažu na svoj osebujan način  što misle o  ovome što se dešava u Puli. 
 Što se tiče Istarskog ipsilona, kao što znate, Hrvatske ceste imaju  rezerviranih  40 
milijuna kuna  za realizaciju projekta  Stancija  Peličeti – Šijana – Veli Vrh. Taj iznos  
sredstava je otprilike  dovoljan za jedan dobar  rotor  u  Šijani. To su minimalna sredstva , 
objektivno govoreći, ali ta sredstva će se  iskoristiti. Nedavna sam obišao  Istarski ipsilon, a 
nešto  ću više govoriti o tome   pod točkom 6. dnevnoga  reda  kada ćemo govoriti o 
realizaciji Zaključka Skupštine Istarske županije od  16. siječnja  2006. godine o prihvaćanju  
Informacije o  gradnji, održavanju i korištenju  Istarskog ipsilona, novu dionicu Vodnjan – 
Pula, Stancija Peličeti, odvojka koji  će ići prema  Velom Vrhu. Moram reći da  podržavam 
vašu inicijativu koju ste vi, gospodine Roce, iznijeli,  da se ide sa izgradnjom  ceste Stancija   
Peličeti – Medulin. Mislim da je to dobra inicijativa. Predlažem da se zaista na taj  način 
rastereti pulska  zaobilaznica , jer nije realno da ćemo  poduplati pulsku zaobilaznicu u 
dogledno vrijeme, jer očito tih novaca nema, ali  bi se možda upravo jednim takvim rješenjem 
rasteretio promet. O financijskoj konstrukcija  sam   razgovarao sa predstavnicima BINA - 
Istra . Oni su  spremi sudjelovati u tome. U tom kontekstu možda možemo riješiti problem 
gužve u prometu u Puli  za narednih  pet, deset godina, tom  inicijativom da se zaista ide 
naprijed da se od Stancije Peličeti do Medulina izgradi nova  cesta, koja postoji u  prostornim 
planovima . S druge  strane, očito je potrebno osigurati barem  120  do  150 milijuna  kuna, 
ako hoćemo izgraditi kvalitetnu cestu Stancija  Peličeti – Veli Vrh. Iznos od 40 milijuna kuna  
koliko je sada na  raspolaganju, objektivno govoreći je mali iznos, ali  će biti iskorišten, ali 
sada još imamo otvoren problem prostorno – planske dokumentacije  Grada Pule, koja  još 
uvijek  nije do kraja prihvaćena. U tom kontekstu trebamo sačekati rješenje tog problema. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala gospodinu Županu. 

 Kolega Roce imate pravo iznijeti mišljenje  o odgovoru ili  postaviti dopunsko pitanje. 
     

MARINO ROCE: 
 Na prvo pitanje  vezano  uz dovršetak izgradnje  zgrade  Ekonomski fakultet u  Puli 
rekao bih da je u drugom mjesecu ove godine  rektor  Sveučilišta u Rijeci  rekao da će do 
kraja jeseni biti završena zgrada Ekonomskog  fakulteta  u Puli, da će se sa   18 milijuna 
kuna  koje je Vlada RH osigurala  Sveučilištu, završiti zgradu Ekonomskog fakultet u Puli. 
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Kako se  izgradnja  te zgrade ne završava znači da je izgradnja obustavljena  u Sveučilištu 
Rijeka, a Vlada RH je sada  u  rebalansu proračuna osigurala milijun kuna da se ne zaustavi  
projekt. Više sredstava nije mogla osigurati, jer je novac  legao planirano na  Sveučilište u 
Rijeci. Dakle, problem nije u Hrvatskoj Vladi, koja se proziva, nego je problem nastao u 
Sveučilištu  Rijeka  pod koje spada  Ekonomski fakultet u Puli i trebalo je tamo uputiti 
primjedbe i  izboriti se kod rektora da  se ono što je  u drugom mjesecu započeto, s  čime se 
hvalio, i dovrši, a ne da blokira  izgradnju  zgrade Ekonomskog  fakulteta u Puli. 
 Što se tiče izgradnje Istarskog ipsilona  Stancija  Peličeti -  Šijana – Veli Vrh, 
osigurano je  40 milijuna kuna, i  da se tom investicijom  krenulo vjerujem da bi  se našle  
financijske konstrukcije koje bi se zatvorile u drugoj godini i da bi se realizirala  barem do  
Šijane cijela  cesta. Mislim da je problem u nama, jer  nismo stvorili preduvjete  to jest 
Prostorni plan Grada Pule još nije usuglašen na osnovu kojega  bi Hrvatske  ceste  krenule u 
izgradnju te ceste . 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Zahvaljujem. 
 Idući je  za vijećničko pitanje  gospodin Lino Dobrila. 
 Jedan opozicija, jedan pozicija.     
 

  LINO DOBRILA 
 Gospodine predsjedniče,  gospođine Župane, kolegice i kolege ! 
 Vjerojatno vam je poznato da se priprema novi Zakon o  turističkom i građevinskom 

zemljištu , kojim će se rješavati  pitanje vlasništva. Vi znate  da je na području Istre naša  
županija posebno zainteresirana za taj Zakon zbog vrijednog zemljišta,  koje  će biti predmet 
rješavanja kroz spomenuti zakon, pa bih zamolio gospodina  Župana, ukoliko  raspolaže 
informacijama,  da li nam može reći koliko možemo kao  županija utjecati na  konačno 
rješenje Zakona o turističkom i građevinskom zemljištu, u cilju zaštite interesa jedinica 
lokalnih samouprava i  županije u cjelini vezano za ovo pitanje. 

 Hvala.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Gospodine Dobrila, vi ste doista  jasno podcrtali značaj i interes kojega Istarska  
županija , općine i gradovi  u Istarskoj  županiji, imaju kada je u pitanju turističko zemljište. 
Zaista su u pitanju milijuni  m2 oko  turističkih objekata odnosno  u većim  kampovima. Od 
prvoga  dana smo bili konsultirani  od  strane Ministarstva mora, turizma, prometa i razvitka, i  
sudjelovali smo u koncipiranju  toga Zakona. 
  Načelno je koncept  bio da će  u vlasništvo  općina i gradova  doći zemljište koje je 
oko  hotela i u turističkim  naseljima, a da će država  zadržati vlasništvo  nad kampovima. 
 Želim jasno reći da je očito u međuvremenu  došlo do nekih promjena, ne u konceptu, 
nego u vremenu donošenja  zakona odnosno zakona koji je najavljivan da će se donijeti vrlo 
brzo. Danas je taj zakon povučen i očekuje se novi zakon. 

 U tom kontekstu želim reći jasan stav  da insistiramo na  rješenju koje  je dogovoreno 
sa  nadležnim Ministarstvom, jer je ono  korektno dogovoreno.  U redu je da  država zaštiti 
dio  svog interesa na način da ostane   vlasnik zemljišta u kampovima,  ali je isto tako u redu  
da   općine i gradovi, u tom kontekstu županije ništa  ne dobivaju, osim dijela prihoda  od 
najma i koncesija, jer je  bilo dogovoreno da  će se prihodi dijeliti po  1/3  općinama, 
gradovima,  županiji i državi, a vlasništvo da  će  biti podijeljeno između države, općina i 
gradova. 
 Međutim, ovdje  treba jasno reći  da postoje lobiranja, koja idu i iz Istre, da turističke 
tvrtke dobiju to zemljište za ništa . Mi  ne možemo prihvatiti  logiku  da turističke tvrtke koje 
su zemlju, objektivno govoreći,  prije 20, 30, 40 godina  dobile gratis, promijenili su se 
društveni odnosi, promijenili su se vlasnici,  danas imamo sasvim druge  društvene odnose, 
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danas imamo jasno definirane vlasnike, i ti  vlasnici moraju platiti zemljište koje koriste. 
Da li  će to biti kroz koncesiju,  kroz  najam, svejedno, samo svakako ne kroz institut prodaje. 
O tome treba razgovarati. Treba razgovarati o realnoj visini koja može biti za koncesijsku 
naknadu, jer ne  treba uništiti  poduzeća, jer nam to sigurno nije cilj, ali nedopustivo je da 
turističke tvrtke to zemljište dobiju  za ništa. To ne može biti . Danas, imamo  sasvim nove 
društvene odnose, sve to  ima svoju vrijednost i mora biti plaćeno. Ako je nekome u fazi  
pretvorbe i privatizacije zemljište ušlo u temeljni kapital to  treba poštivati, ali  u 99 % 
slučajeva to nije tako i u tom kontekstu ne mogu  turističke tvrtke lobirati, one mogu lobirati, 
ali  nitko ne smije od politike dopustiti  da oni dobiju to zemljište za ništa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala lijepa gospodinu Županu. 
 Vijećnik zadovoljan. 
 Idući je vijećnik kolega Silvano Hrelja. 
 

SILVANO HRELJA : 
 Gospodine predsjedniče, gospodine Župane, članovi Poglavarstva, kolegice i kolege ! 
 Postavio bih gospodinu  Županu dva pitanja. 
 Prvo pitanje. 

Pred otprilike  dva mjeseca u Hrvatskom saboru  raspravljali smo o prijedlogu Zakona 
o osnivanju Sveučilišta u Puli. Moram priznati da su svi  zastupnici iz Istre s velikim 
oduševljenjem dali podršku tom projektu i ministar Primorac na toj sjednici se izjasnio da je 
to gotova stvar i da u  devetom mjesec imamo   Sveučilište u Puli. Moglo se dogoditi  odmah 
na početku zadnje  sjednice da je prijedlog Zakona išao u  drugo  čitanje da smo doista mogli  
imati  Zakon o osnivanu sveučilišta u Puli  i Sveučilište je teoretski  moglo  startati u devetom 
mjesecu ove 2006. godine.   
Da li su neki posebni interesi u pitanju , da li je zabunu u cijelom tom slučaju  izazvalo pitanje 
uvaženog kolege Furia Radina, koji je imao poseban zahtjev, po meni dosta nedefinirana o  
dvojezičnom Sveučilištu u Puli, zanimljivo je vidjeti što se tu dogodilo. 

 Mislim da javnost Istre zaslužuje znati  tko je to opstruirao u ovoj priči, da li su 
posrijedi neki dogovori o prolongaciji osnivanja  Sveučilišta u Puli, a da ima  pravu 
informaciju o tome što je sa Sveučilištem u Puli, jer  mi koji smo diskutirali o osnivanju  
Sveučilišta u Puli se osjećamo na neki način obmanutim, jer je bilo rečeno da je to gotova  
stvar.   

  Drugo pitanje. 
  Drugo  pitanje proizlazi iz Izvješća o obavljenoj financijskih  izvještaja i poslovanja  

Istarske županije za  2005. godinu , a vezano je uz nenaplaćeni porez na  motorna  vozila. 
Radi se o  nekih 9 milijuna nenaplaćenih obaveza od  2002. godine od kada je  Županijski 
odjel za proračun i financije  nadležan za naplatu poreza na osobne automobile. Kako je to 
visoka suma, jedan dobar dio  Županijskog proračuna, zanima me : da li ste razmišljali o 
nekom  drugom modelu naplate, osim u upravnom postupku za naplatu ovog poreza, na 
primjer, kao što sve  plaćamo pri registraciji automobila, da se na jednom mjestu sve  
obaveze  vezane uz osobne automobile izvrše.  

Zahvaljujem. 
 
ANTON PRUŠKO : 
Hvala kolegi vijećniku. 
Riječ ima gospodin Župan Ivan Jakovčić.   

 
IVAN JAKOVČIĆ : 

 Sveučilište u Puli će početi  sa radom ove jeseni. To je obećanje koje imamo od 
premijera. Vlada je u drugom čitanju prihvatila  Zakon o osnivanju Sveučilišta u Puli, koga ste 
vi  uvaženi  saborski zastupnici, imali u prvom čitanju.  Meni je dano  objašnjenje da je  
dnevni red Sabora prenatrpan, da ste vi zastupnici valjda preumorni, i da  niste u tom 
kontekstu bili u mogućnosti razmatrati Zakon o osnivanju  Sveučilišta u Puli. 
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Ubacio sam u odgovoru malo šale i ironije, ali zaista  sam slučajno bio u Zagrebu tog 
dana  i znam da je sjednica  Vlade bila i da je popodne na Vladi donesen u drugom čitanju  
Zakon o osnivanju  sveučilištu u Puli,  a Sabor je i slijedeći  dan imao sjednicu, da ste imali 
glasanje ili tako nešto.  

Osobno ne vidim nikakvih  zakulisnih političkih igara u tome. Mogu biti slijep pri 
zdravim očima, ali mislim da  nisam. Sada je faza konsultacije oko imena privremenoga 
rektora  budućeg Sveučilišta u Puli. Mislim da će Znanstvena zajednica u Puli odnosno 
Ministarstvo i Vlada uskladiti ime rektora i da ćemo, čim Sabor  donese Zakon,  a obećano je 
da će to ići odmah na prvu sjednicu Sabora  u  devetom mjesecu, kada ćemo dobiti Zakon o 
Sveučilištu u Puli i da će Vlada  imenovati privremenog  rektora, koji  će moći odmah  početi 
sa radom.  

Neslužbeno mogu  reći da  smo počeli sa pripremama oko Sveučilišta. U tom 
kontekstu  na relaciji Istarska županija, Ministarstvo znanosti, Grad Pula i jedinice koje  će 
biti u  sklopu Sveučilišta u Puli, imaju kontinuiranu koordinaciju oko svih tih  elemenata. 

 Imamo problema. 
 Sveučilište u  Rijeci, kao što sam i prije u prethodnom pitanju rekao, pokušalo je 

minirati  dogovor  oko završetka zgrade  Ekonomskog  fakultetu u Puli.  Javnosti radi  treba  
reći  da  nikakvih problema u Puli nema  po tom pitanju. Isključivu odgovornost ima  
Sveučilište u Rijeci, a Sveučilište u Rijeci je pod isključivim nadzorom Ministarstva znanosti. 
Prema tome ovdje  se nema pravo obmanjivati javnost i  govoriti na  način  kao  da nitko u 
ovoj zemlji ne razumije  da Sveučilište u Rijeci nije  neovisno, dapače, ono je   pod  
direktnom ingerencijom Ministarstva znanosti i  trošenje novaca kontrolira  Ministarstvo 
znanosti.  

Prema tome ako se hoće imati dobre volje u ovoj našoj Sabornici, mogu je tako 
nazvati, onda zaista  trebamo biti  korektni međusobno i reći da su  Grad Pula i Istarska 
županija  bili  spremni, da imamo i novac za to,  barem u jednom dijelu, ali  do sada nam je 
Sveučilište u Rijeci miniralo  završetak zgrade Ekonomskog  fakulteta u Puli, a Sveučilište u 
Rijeci je pod  direktnom ingerencijom Ministarstva znanosti i Vlada Republike Hrvatske.  
 Što se tiče vašeg  drugog pitanja, dozvolite mi da o tome više govorim za vrijeme  
Izvješća o  reviziji, a o tome će više kolegica Silvana Kostešić vas preciznije informirati. Ja 
vam u ovom  trenutku mogu  samo reći  da se u praksi pojavljuje situacija po kojoj se 
desetak do  12 %  poreza tog tipa  ne uspijevaju naplatiti, pa  traje proces ovrhe i svega 
onoga  što znate, jedan dugotrajni proces, ali o tome će nešto više reći kolegica  Silvana 
Kostešić pod točkom  revizije koju imamo na dnevnom redu, da sada ne trošim vrijeme za 
druga pitanja koja  će kolegice i kolege  postaviti.    
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala gospodinu  Županu. 
 Riječ ima vijećnik Silvano Hrelja. 
 Imate pravo kratko dati mišljenje i postaviti dopunsko pitanje ukoliko  želite. 
 

SILVANO HRELJA : 
 Zadovoljan sam što  se tiče osnivanja Sveučilišta  u Puli  da je situacija pod 
kontrolom, iako nisam dobio precizan odgovor na moguću implikaciju zahtjeva  za 
dvojezičnošću tog Sveučilišta, što je meni dosta nedefiniran zahtjev, pa mi eventualno 
odgovorite poslije  vijećničkih pitanja ili ako imate  potrebu odgovorite  na to pitanje pismeno. 
 Što se tiče drugog mog pitanja, ja bih volio da smo u javnim nastupima po Lijepoj  
našoj, po Hrvatskoj,  puno skromniji kada govorimo o naplativosti određenih  poreza u 
Istarskoj  županiji. Mi uvijek prezentiramo da je kod nas  sve bajno i sjajno, da sve plaćamo, 
ali to ispada malo drukčije. Kada pogledamo Izvješće o reviziji vidimo da stanje u Istri nije 
baš dobro. Ako  želimo nekome  pokazivati i utirati put u hrvatsku demokraciju moramo 
zaista početi  od  sebe. 
 Zahvaljujem. 
 

ANTON PERUŠKO : 
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 Hvala.  
 Na prvo pitanje da li imate dopunsko pitanje. 

Možete slobodno odgovoriti. 
  
IVAN JAKOVČIĆ : 

 Što se tiče  pojedinih amandmana  zastupnika, kakvi  god oni bili, kada je u pitanju 
neki  zakon u Hrvatskom parlamentu,  to je pitanje tog  zastupnika. Kolega Furio Radin je 
imao  svoju inicijativu,  koju osobno smatram logičnom i  držim da je interesantna i 
zanimljiva, ali u ovom  trenutku, očito,   nije  realno da se tako postave stvari. 

 Očekujem da će Sveučilište u Puli profunkcionirati, kao i svako drugo javno 
sveučilište u Hrvatskoj i  da ćemo imati jedno dobro i ozbiljno  Sveučilište, koje  će, između 
ostaloga, sigurno imati, nadam se, nastavu na talijanskom i engleskom jeziku. U tom 
kontekstu ne  trebamo se bojati  da će bilo što biti  zapostavljeno. 

 U Istri nije, kao što znate,  sve  sjajno i  bajno, ali je ipak j bolje nego drugdje. 
 
ANTON PERUŠKO : 
Hvala.            

 Riječ ima gospodin Fabio Jeličić. 
 

FABIO JELIČIĆ : 
 Gospodine predsjedniče,  potpredsjednici i štovane kolege ! 
 Uvodno jednu malu  pohvalu odnosno više zahvalnost  građana  Bujštine Upravnom 
odjelu za  socijalnu skrb i zdravstvo,  gospođi  Romaniti Rojnić i Poglavarstvu, koji prate 
aktivnosti iz svoje nadležnosti , koji  su donijeli, koliko sam informiran,  nekoliko odluka koje 
bi  trebale omogućiti  da se što rije otvori stacionar u  Domu zdravlja u Umagu. To je jedan 
veliki problem zbog poznate udaljenosti Umaga od Pule i Rijeke. Obzirom  da je po novom 
Zakonu o zdravstvu opet omogućeno da  domovi zdravlja budu u vlasništvu općina i 
gradova, iskoristio bih priliku da  upitam : da li u  županiji postoje saznanja o takvim  
inicijativama i  da li se takva mogućnost  eventualno  razmatra. Koliko god znamo da u  
centralizaciji ima  nekog oblika  racionalizacije ipak ljudi  na terenu imaju osjećaj da bi mogli 
bolje  upravljati i  neposrednije odlučivati o bitnim stvarima koje se događaju u njihovoj 
okolini.  
 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Riječ ima gospodin Župan. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Hvala gospodine  Jeličiću  što ste i vi primijetili da  Poglavarstvo i nadležni upravni 

odjel  imaju senzibiliteta za probleme zdravstva na području Bujštine, pogotovu Umaga. 
Hvala vam na toj konstataciji.  
 Istarski domovi zdravlja  su ustanove  u vlasništvu županije, dakle mi svi zajedno 
upravljamo tom ustanovom temeljem nekadašnjeg  Zakona koji je svojedobno donesen, 
kada su se  centralizirali domovi zdravlja  na razini  županije i stvoren je  samo jedan dom 
zdravlja, ali  smo ga nazvali Istarski domovi zdravlja. Na nama je zajednička odluka ako  
želimo  prepustiti gradovima i općinama da upravljaju domovima  zdravlja. To možemo 
napraviti. Osobno ni Poglavarstvo nemamo nikakvih  razloga  zašto bismo trebali  pod  svaku 
cijenu  držati u vlasništvu domove zdravlja ako gradovi  iskazuju interese i žele da ih  imaju.  

Moram reći da smo nakon dosta problema uspjeli ustrojiti jedan sustav koji sada  
funkcionira ili barem mislimo  da funkcionira. Nemamo nikakvih ozbiljnih primjedbi već  
nekoliko  godina na taj sustav, barem te primjedbe ne dolaze do mene,  do Upravnog odjela, 
što je očito da sustav funkcionira. Međutim, ako naši istarski gradovi  iskazuju interes  i  želju 
da ponovno upravljaju tim domovima zdravlja, zašto im to ne omogućiti . Osobno ne vidim 
nikakvog  razloga da im to ne omogućimo. Međutim, to mora biti  zajednička odluka ove  
Skupštine, jer Poglavarstvo  samo o tome ne  može  odlučiti. 
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ANTON PERUŠKO : 
 Hvala gospodinu  Županu. 
 Kolega vijećnik zadovoljan. 
 Idući se  za postavljanje  vijećničkog pitanja javio kolega vijećnik  Damir Radnić. 
 

DAMIR RADNIĆ : 
 Dobar dan svima.  
 Neću o vatrogascima. O tome ću nešto reći  malo kasnije. 
 Imam dva B pitanja - Bruxelles i Brijuni, za gospodina Župana. 
 Na prošloj sjednici nisam bio pa nisam mogao postaviti pitanja, ali ni u medijima ni u 
nekakvim izvješćima iz  Poglavarstva ne vidim da se nešto dešavalo. 
 40. financijskih stručnjaka iz  Istre je bilo 7 dana u Bruxellesu  na trošak lokalne 
uprave i samouprave. Volio bih znati  tko su  ti  financijski stručnjaci. 
 Drugo, neki dan sam  bio na  Brijunima, imali smo prilike  se susresti, s tim da sam si 
ja sam platio odlazak na  Brijune,  lijepo  ste izgledali  kao mladi Broz Tito, čiju  ste unuku 
danas  «razriješili» dužnosti direktora INK-a. 
 /A. Peruško  : Postavite pitanje!/. 
 Tog dana kad sam bio na  Brijunima,  primijetio sam vas, a i razgovarao sam sa 
djelatnicima restorana, da je to bila  otprilike  deseta fešta za jedno  300  do  400   ljudi u 
onom prelijepom ambijentu , sa prekrasno postavljenim  stolovima, sa orkestrom, sa 
bakljama itd., a vi ste očigledno tamo bili u ulozi  domaćina. To se jednostavno  vidjelo iz 
vašeg ponašanja i nastupa, pa me zanima : koliki je trošak naše  županije za tih  najmanje 
desetak do  sada,  danas ne znam, vjerojatno je  i više,  fešti za  300 do  400 ljudi na  
Brijunima.  

Koliko to košta  građane Istarske županije ? 
 Hvala.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Riječ ima gospodin Župan. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Što se tiče posjete financijskih stručnjaka iz Istre Bruxellesu, sjedištu Europske unije, 

od  strane naših kolegica i kolega, gospođa  Silvana Kostešić je bila  jedna od onih koja je 
eto bila u autobusu koji je ukraden, pa možda vam ona može dati više informacija o tome. 

 Ja samo znam da je taj  put  bio organiziran,  da je bilo raznih susreta, i nadam se da 
će biti još takvih susreta. Mislim da ima potrebe posjećivati sjedište  Europske unije , da ima 
potrebe  razgovarati sa predstavnicima  Europske komisije. Zato smo i osnovali Ured 
Istarske županije u Bruxellesu da bismo  bili tamo prisutniji. 

 U ovom  kontekstu mogu  reći da se, nažalost, zbog nesretnih okolnosti koje su bile 
tamo dogodilo da je ukraden autobus. I ja mogu  shvatiti da biste vi možda mene optužiti  za 
to, jer  poslije ćete vidjeti zašto me optužujete, da to nema nikakve  veze ili barem 
pokušavate me optužiti. Gospodine Radniću, ja nisam ukrao autobus!  

/D. Radnić : Ja to nisam ni rekao/. 
 To mogu  reći u ovom kontekstu, ali vas razumijem. Nemate nikakvih ozbiljnih 

argumenata na  račun Poglavarstva, pa  na ovakav  vrlo bizaran način   nastupate već cijelu 
godinu dana, ali to je  dobro, građani lakše  razlučuju tko je tko. 

 U  svakom slučaju  podupirem da naši stručnjaci  iz raznih oblasti, u ovom slučaju se 
radi iz područja financija, sutra će to biti iz  područja zaštite okoliša ili nekog  drugog 
područja,  posjećuju Bruxelles i  razgovaraju  sa  predstavnicima  Europske  komisije, što je    
vrlo  važno za nas, jer  moramo čim prije što više  toga naučiti. Sutra ćemo uostalom, 
vjerujem, i mi biti dio  Europske unije i sudjelovati u  kreiranju europske politike.  
 Što se tiče vašeg  drugog pitanja,  vi ste već, kao uobičajeno, čitavih ovih godinu 
dana potpuno na  krivom tragu. Drago mi je da  ste me primijetili na Brijunima, jer nije me 
teško primijetiti, jer  ste vidjeli da sam uručio  nagradu  pobjedniku na natjecanju Hrvatskog 
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konjičkog  saveza. Hrvatski konjički savez  organizira na  Brijunima svoje nacionalno 
natjecanje i međunarodno  natjecanje, ali i nacionalno natjecanje  istovremeno, i u tom 
kontekstu  su me zamolili, pošto se to dešava u Istri, da  uručim jednu od  nagrada 
pobjedniku natjecanja. Ja sam to  napravio.  

S kolikim smo iznosom  to nacionalno natjecanje Hrvatskog konjičkog  saveza   
sponzorirali u ovom  trenutku  ne znam točno, ali  ćemo vam dati i tu informaciju. Uobičajeno 
je, kada su neka  nacionalna  ili međunarodna  natjecanja u pitanju, da se svi obraćaju  
županiji sa raznim zahtjevima, i  mi često ta natjecanja sponzoriramo  sa 5, 10, 15., 
20.000,00 kuna. S koliko smo sredstava sponzorirali  to natjecanje  precizno ćemo vam  
javiti. 

Što se tiče  stavke  reprezentacije moram  sa žaljenjem konstatirati da  su ti troškovi 
vrlo visoki . Međutim,  sasvim konkretan primjer  koji je točan, za razliku od baklji koje  nisam 
vidio, jer sam otišao  vrlo rano ča, pa prema tome baklje  definitivno nisam vidio, što se  
može, netko ih je vidio, netko ih nije vidio,  moram reći da  sam jučer  za vrijeme ETP-ia u 
Umagu  zamoljen od strane organizatora da u ime Istarske županije dam večeru  
Predsjedniku Republike Hrvatske, Stjepanu Mesiću , Predsjedniku Crne Gore Vujanoviću i 
Predsjedniku Ragužu iz BIH. Naravno da sam tu zamolbu prihvatio. 

 Moramo biti svjesni  činjenice  da ćemo , nažalost, naše stavke reprezentacije trošiti 
na mnogo  toga, pa  ako hoćete i ova voda što je tu na stolovima ili Istarska  enciklopedija,   
knjige koje poklanjamo, druge darove koje  dajemo gostima koji dođu u posjetu našoj 
županiji ili naprosto skupove koji se organiziraju, da mi nešto od toga sponzoriramo. Ti 
troškovi reprezentacije nisu mali. Međutim,  vi  ćete morati  meni zabraniti u slučaju kada 
dođe predsjednik Mesić,  neki ministar, premijer ili  neki gost u Istarskoj  županiji, da ikoga  
vodim na ručak ili na  večeru. Nažalost, takva je situacija,  svi vole i  žele doći u Istru, a dio 
naše kulture i  gostoprimstva je takvo da uz malo maneštre dojde još  ča god blizu. 

 U tom kontekstu isto tako  izražavam svoje dvojbe  po tom pitanju, međutim iz ove 
kože se ne može pobjeći. Istra je atraktivna, svi vole  doći  ovamo i naravno očekuju  da ih  
župan ili  netko drugi iz  županijskih struktura počasti.    
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala.  

Župan je rekao da  će konkretno odgovoriti koliki je iznos bio za  tu konkretnu  akciju. 
Prema tome  to je bio odgovor. 

 Izvolite, imate pravo na kratak odgovor. 
 

DAMR RADNIĆ : 
 Imam  kratak ispravak krivog navoda i potrebu izraziti svoj stav u svezi s odgovorom. 
 Ispravak krivog navoda. 
 Danas sam u novinama   pročitao da je  «Podravka» platila  ručak ili večeru za  
spomenute predsjednike. Čak se i neka polemika vodila o tome koliko je  ili nije to  moralno, 
pa govore da je ipak moralno, da «Podravka» nema  neki direktni interes u tome itd. I sada 
ne znam da li laže «Jutarnji list», koji  kaže da je «Podravka»… 
 /A. Peruško : Gospodine vijećniče, koncentrirajte se na   vaše pitanje/. 
 Ovo što govorim je ispravak krivog navoda. Gospodin Župan je upotrijebio govornicu 
da govori  jedno, a u novinama piše drugo. Ja sam konkretno pitao , nisam pitao  za 
Predsjednika, ali Bože moj, ako  sam ja u krivu ili novine, to će se  ispraviti. 
 Izražavam nezadovoljstvo s odgovorom. Vi ste rekli da su bili financijski stručnjaci u  
Bruxellesu 7  dana, dakako o trošku poreznih obveznika Istarske  županije. Međutim,  osim 
tog  slučaja koji je dospio u novine zbog  famoznog autobusa (krađa autobusa) kažu mi ljudi, 
zvali u me u uredu ISDF-a,  da je od tih financijskih stručnjaka  tamo bilo i ljudi  s osnovnom  
školom, što je jako interesantno znati kojoj vrsti financijskih stručnjaka pripadaju ti financijski  
stručnjaci za koje porezni obveznici plaćaju  boravak u Bruxellesu. 

Što se tiče večera na  Brijunima   ja sam  u uvodu rekao da je bilo desetak  večera do 
onog dana kada sam bio na  Brijunima, do jedno prije petnaestak dana , kojima je 
prisustvovalo po jedno  300  ljudi, što znači da je jedno 3.000 ljudi  ugošćeno na Brijunima.  
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Bile su i baklje. 
 

ANTON  PERUŠKO : 
 Kolega Radniću,  skupštinska govornica  nije  parlaonica, osim u okviru  dnevnog 
reda.  
 /D. Radnić : Parlaonica par  exasalans/. 
 U okviru  dnevnog reda. 
 /D. Radnić : Ovo je dnevni red/. 
 Riječ ima  župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Gospodine Radniću, «Podravka», nažalost,  nije platila  večeru , nego  će večeru   

predsjednicima Mesiću, Vujanovići i Ragužu i za četrdesetak osoba  koje su u tom kontekstu 
bile pozvane, platiti Istarska  županija. Za ostalih stotinjak, dvjestotinjak, koliko ih je bilo u 
drugom jednom takozvanom VIP salonu, ne znam , vjerojatno je večeru platila  «Podravka». 
Moram reći da to ne znam, jer me to toliko ne zanima, ali me jako zanima što mi plaćamo.  
Mojom krivicom, jer sam prihvatio da platimo večeru gospodinu Mesiću, gospodinu 
Vujanoviću, gospodinu  Ragužu i još nekim drugima koji su tamo bili , 40-tak osoba, vrlo 
uglednih, vrlo važnih,  u ovom  slučaju  ćemo mi  platiti večeru. Ako sam  napravio grešku, 
normalno,  morat ću  odgovarati.  
 Što se tiče Brijuna i bilo kakvih događanja na  Brijunima, Istarska  županija nije platila 
nikakvih  10 večeri za po 300 ljudi , pa ispada za 3.000 ljudi, što je točna matematika, ali  
netočna  početna brojka od 10 večera. Do sada  smo sponzorirali takozvanu Istarsku večeru  
na polo turniru na Brijunima. To je naš najveći  ulog ili investicija  u tom  projektu. Polo turnire 
prate 50 do  60 svjetskih medija svaki puta. Oko  3 do  4 milijuna  € je vrijednost  objavljenih  
članaka ili  emisija o polo  turniru.  Naša je investicija  100.000,00 kuna, koju lani čak nismo 
ni platili Nacionalnom parku Brijuni, jer nismo imali novaca, pa smo se nekako uspjeli 
dogovoriti i nagoditi s njima. To je minimalan novac koji ulažemo za jednu takvu fantastičnu 
promociju Pule, Istre, Brijuna, Hrvatske.  

Dakle,  netočna je vaša informacija da desetak  večera  po  300 ljudi  Istarska 
županija sponzorira ili plaća. Platili smo jednu večeru, Istarsku večeru, na polo turniru ove 
godine. To je točna informacija. Tu večeru  smo sponzorirali samo jednim dijelom, jer  smo 
našli sponzore. Dat ćemo vam  točan i precizan  iznos koliko je ta večera  koštala. Na  
slijedećoj sjednici  Skupštine Istarske županije objavit ćemo taj iznos da znate točno koliko 
smo platili. Moram reći  da sam se sjetio  sada dok sam govorio  da smo našli sponzore za  
Istarsku večeru. Ne znam u kojem dijelu je gospodin Veljko  Ostojić riješio da ti sponzori  
plate tu večeru. Ako je riješio u cijelom iznosu, što je isto tako moguće, ispast će, gospodine 
Radniću,  da je   Istarska  županija platila  na Brijunima nula večera, što je vjerojatno tako, ali  
o tome ćemo čuti na  slijedećoj sjednici Skupštine Istarske županije. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Kolegice i kolege vijećnici, citiram članak 97. 
 «Nakon dobivenog odgovora,  vijećnik može iznijeti mišljenje o  odgovoru i postaviti 
dopunsko pitanje ili  zatražiti pismeni odgovor».  
 Prema svima pokušavam dosljedno primjenjivati Poslovnik. Vi ste krivi što moram  
Županu omogućiti da iskoristi svoje pravo i da još dodatno četiri, pet minuta utroši   i da na 
neki način svatko sa svog stanovišta nešto poentira.  

Vi ste kolega Radnić na odgovoru koji je dao  gospodin Župan išli potpuno van 
konteksta  i počeli spominjati «Večernji list»,  «Jutarnji list» i ne znam koji list još ne. I dok se 
to dešava, ovako je kako je, ali iza vas čeka  još desetak  vijećnika za postavljanje  vijećnička 
pitanja. Nakon određenog  vremena prekinut ću  vijećnička pitanja, pa će ostale kolege biti 
uskraćene za postavljanje vijećničkih pitanja. 
 Idući je za postavljanje vijećničkog pitanja se javio kolega vijećnik Petar Radetić.  
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PETAR RADETIĆ : 
 

Poštovani gospodine predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici , gospodine Župane ! 
Moje pitanje se odnosi na Opću  bolnicu Pula. 
Naime, ja sam već početkom ove godine postavio pitanje  vezano za financijsko 

stanje u Općoj bolnici Pula nakon  niza napisa  koji su bili po tisku tada krajem prošle godine, 
i   tada sam dobio odgovor. Međutim, istovremeno  sam u ime Kluba vijećnika   SDP-ea 
pokrenuo inicijativu  da  se pripremi  kompletna informacija vezano za  stanje Opće bolnice  
Pula,  kao i vezano za izjavu za početak gradnje nove  bolnice u Puli. Kako u međuvremenu 
nije  na Skupštinu došla ta informacija, a prilikom  donošenja rebalansa  državnog proračuna 
proteklih tjedana čuo sam  da je došlo do smanjenja   iznosa sredstava namijenjenih za 
investicije u zdravstvu, čini mi se  za području  Istre ili kod nas za nekih  7,5 milijuna kuna, 
ako sam  dobro  to  primijetio, moje bi pitanje sada  bilo : 

- ako je točno da su  smanjena sredstva za zdravstvo u Istri da li  će  to  utjecati na 
početak gradnje  nove bolnice odnosno kako ide  stvar sa time.  

Hvala.  
 
ANTON PERUŠKO : 

 Hvala. 
 Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Gospodine Radetiću, hvala vam na ovom pitanju. 
 Mislim da je dobro da javnost dobije službeno  informaciju iz prve ruke sa sjednice 
Skupštine Istarske županije. 
 Izgradnja nove  bolnice u Puli ostaje i dalje jedan od naših prioriteta  u radu 
Poglavarstva Istarske županije, za što smo i dobili vašu podršku. Imamo nekoliko problema  
kada je u pitanju zdravstvo i izgradnja  nove bolnice u Puli. 

Međutim, stanje u Općoj bolnici u Puli ne možemo  gledati izolirano od stanja 
zdravstva u  Hrvatskoj, koje je, objektivno govoreći, u velikim problemima, ne samo  zadnjih  
šest mjeseci ili zadnjih godinu dana, nego je u velikim  problemima od kada znamo za  sebe i   
rješenja nikako da  se nađu, stalno se vrtimo u krugu.  
 Naša Opća bolnica u Puli ima financijskih problema i teško  se zatvaraju sve 
financijske situacije. Ima i subjektivnih problema o kojima smo razgovarali  na nekim 
sjednicama Skupštine Istarske županije ranije, međutim  sve to objektivno ima  veze 
isključivo  sa  stanje našeg zdravstvenog sustava, koje u Istarskoj  županiji samostalno  ne 
možemo razriješiti.  

Ono što očekujem i tražim od Ministarstva zdravstva je da  Pulska bolnica  ne  bude 
tretirana po bilo kojoj osnovi  drukčije od ostalih  općih bolnica u Hrvatskoj, naročito onih koje 
su bliske  ili slične našoj bolnici. U tom pogledu u prošlosti je bilo problema. Očekujem od 
ministra Nevena   Ljubičića, prema nekim njegovim povoljnim izjavama, da ćemo to razriješiti 
na način da će definitivno Opća bolnica Pula imati ista  prava, ali i obaveze, kao što ih imaju 
druge opće bolnice sličnoga nivoa  u Hrvatskoj.  
 Izgradnja nove  bolnice  u Puli je u slijedećoj fazi. 
 Žalim što je novac iz proračuna u ovom  trenutku preusmjeren u nešto drugo. 
Međutim,  želim vjerovati da to nije  iz razloga  što se promijenila odluka Ministarstva 
zdravstva, jer imamo naznake i izjave da Ministarstvo  zdravstva stoji iza izgradnje nove 
bolnice u Puli. U tom kontekstu smo prije  šest mjeseci poslali idejni projekt Ministarstvu 
zdravstva  da bismo dobili lokacijsku dozvolu. Svaki dan očekujemo  da dobijemo odgovor od 
Ministarstva zdravstva ,  koje navodno ima neku primjedbu na idejni projekt, ali  nikako  da ta 
primjedba dođe u našu  županiju, pa  će vjerojatno osmi mjesec poći  bez  većih aktivnosti, 
ali odmah poslije toga u  devetom mjesecu  želimo  raščistiti idejni projekt  sa  Ministarstvom 
zdravstva i do kraja godine  želimo imati  lokacijsku  dozvolu  da bismo krenuli prema 
građevinskoj dozvoli . 
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 Imam predugo iskustva  u hrvatskoj politici tako da znam da  mnogi projekti mogu ići 
na ovaj ili na onaj način naprijed. Već smo započeli razgovore   sa potencijalnim partnerima  
ako slučajno dođe do zastoja u Ministarstvu zdravstva.  

 Kada smo  gospodin Ljubičić i ja potpisali sporazum o izgradnji nove bolnice bio je 
prisutan i premijer, što je normalno  da  svojim činom pojavljivanja   na tom potpisu ugovora 
daje garanciju da će Vlada  sudjelovati u  financiranju izgradnje nove bolnice u Puli sa 
350.000.000,00 kuna. Očekujemo da će Vlada  taj novac osigurati i da  ćemo novu bolnicu u  
Puli izgraditi.  

Želim reći, time ću završavam, da je izgradnja nove  bolnice  u Puli prioritet politike 
Poglavarstva Istarske županije i da ćemo bolnicu na ovaj ili onaj način izgraditi, jer  sadašnje 
stanje nije na  razini onoga što želimo imati kao kvalitetu i sigurnost  življenja u Istri. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  Županu. 
 Idući je  kolega za postavljanje  vijećničkog pitanja,  vijećnik Boris  Vareško. 
 

BORIS VAREŠKO : 
 Gospodine predsjedniče, gospodine Župane, gospođe i gospodo vijećnici ! 
 U ime Županijske organizacije HSLS-a postavljam vijećničko pitanje, koje se upućuje  
gospođici Kristini Bulešić, članici Poglavarstva Istarske županije, zadužena za  razvoj 
civilnog  društava, koje  glasi: 
 
 - Na 11. sjednici Skupštine Istarske županije ste izjavili da je na Regionalnoj 
konferenciji u Opatiji dogovoreno da Istarska  županija formira  Radnu skupinu, u kojoj  će 
biti predstavnici udruga i klubova mladih, predstavnici gradova i  županije, predstavnici 
političkih podmladaka, i svi oni koji predstavljaju mlade u  Nacionalnom programu djelovanja 
za mlade.  
 Zadatak  radne skupine trebao je biti da  u narednih  6 mjeseci predloži lokalni 
program djelovanja mladih za naredne 6 do  10  godina. 

- Da li je  Radna skupina  formirana i kada, 
- tko su njeni  članovi (poimence), 
- iz kojih organizacija dolaze, 
- koji podmladci političkih stranaka su zastupljeni i 
- kada se očekuje da će prijedlog lokalnog programa djelovanja za mlade bit gotov 

?  
 
Obrazloženje. 
Iz  medija se doznaje  da je Radna skupina formirana u suradnji sa Mrežom mladih 

Hrvatske,  te da su u istu  uključeni predstavnici klubova mladih, udruga mladih i podmladaka 
političkih  stranaka. Iako  je  HSLS-a parlamentarna stranka  koja ima  vijećnika u  
Županijskoj skupštini i jedna od  najaktivnijih političkih  podmladaka koji djeluju na prostoru  
Istarske županije, podmladak HSLS-e u Istarskoj  županiji nije kontaktiran  niti informiran o  
navedenom, pa  bih vas molio, ako možete, da pismeno odgovorite na to pitanje , nije  nužno 
da sada usmeno odgovorite. 

 Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala lijepa. 

Poslovnik kaže da se vijećnička pitanja postavljaju i da je onaj koji postavlja pitanje  
dužnost  navesti kome se pitanje upućuje. Gospodin Boris Vareško je  naveo da pitanje 
postavlja  gospođici Kristinu Bulešić. 

 Na postavljena  vijećnika pitanja,  ako su prisutni  na  skupštini oni kojima se pitanje 
postavlja, u pravilu se odgovara  na samoj sjednici, ali ako je vijećnik tražio i pismeni 
odgovor, pismeno  će potvrditi odgovor. 
 Riječ ima gospođica  Kristina  Bulešić. 
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KRISTINA BULEŠIĆ : 

 Poštovani predsjedniče,  poštovani Župane, dame i gospodo vijećnici, kolege iz 
medija, članovi Poglavarstva ! 
 Hvala vam lijepa na postavljenom pitanju, koje je veoma  aktualno. Meni je jako drago 
što ste to pitanje postavili, na koje  vam mogu odgovoriti usmeno i pismeno. 
 Točna je informacija da je  na Regionalnoj konferenciji održana u Opatiji   jedan od 
zaključaka Ministarstva obitelji, branitelja i međugeneracijske  solidarnosti, bio da se formira  
Radna skupina sa zadatkom da se Nacionalni programa djelovanja za mlade , kojeg je 
donijela   Vlada RH 2004. godine,  pokuša spustiti na lokalni nivo. 

 Mi smo s oduševljenjem prihvatili  inicijativu Ministarstva da Istarska  županiji bude 
nositelj  formiranja  Radne skupine, a isto tako i organizacije tima koji  će raditi na  
pripremama  Županijskog programa  djelovanja za mlade. Mene su izabrali za koordinatora. 
Moja je uloga bila  da  kroz  nekoliko  sastanaka i konsultacija  pripremim materijale i da se 
sa realizacijom tog  zadatka  krene. 

 U petom mjesecu je potpisan ugovor o  suradnji između Istarske županije i 
Ministarstva obitelji, branitelja i međugeneracijske  solidarnosti koje dodjeljuje  50.000,00 
kuna  Istarskoj  županiji da se formirala tim i da se zajedno sa tim timom  predloži  Županijski  
program djelovanja  za mlade. 

Kroz tih nekoliko mjeseci smo imali nekoliko neformalnih sastanaka, pa ću vam točno 
dostaviti sve podatke tko je sve  sudjelovao u priprema za  formiranje Radne skupine. Radna 
skupina još uvijek nije formirana , jer smo imali problema sa okupljanjem. Javili smo se  
gradovima i  pismeno, ali sve  putem udruga i klubova mladih, tako da su svi klubovi  i 
udruge  imali mogućnost kandidirati svoje predstavnike. 

 Ako bude zainteresiranosti na  slijedećoj sjednici  Skupštine Istarske županije mogu 
donijeti točna imena i prezimena ljudi  koji su predloženi od pojedinih udruga. 

Na nekoliko  sastanaka je odlučeno da se termin formiranja Radne grupe premjesti 
do  31.012.2006., znači do kraja godine, kako bi  se  preko ljeta dalo prostora  da se ti isti 
mladi ljudi  ne sastaju, jer smo vidjeli da na sastancima  umjesto dvadesetak ljudi ih dođe 
pet, šest.  

Zaista, ne znam zbog čega se mladi iz HSLS-e nisu  uključili u Radnu grupu, jer je 
sve bilo javno. Nekoliko puta  u medijima  sam  pozivala na suradnju, što znači da nikoga se 
pojedinačno nije pozivalo, da se svi mogu javiti  na tu i tu  adresu, na Web stranice  Istarske 
županije, na adresu  Centra za mlade u Puli, koju je  Istarska  županija formirala s 
Ministarstvom obitelji, branitelja i međugeneracijske  solidarnosti. Zajednički smo zaključili da 
se rok produži. Prije mjesec dana poslali smo Ministarstvu  zamolbu da nam se rok produži 
do  31.012.2006. godine.  Za sada još nismo dobili pisani odgovor, ali imamo informaciju da 
će nam se taj rok produžiti. 
 Ono što bih htjela  za ovom  govornicom napomenuti, čisto  da  javnost zna, je da  će 
Županijski  program djelovanja za mlade  biti strategijski program kojeg će  i  Skupština 
Istarske županije morati potvrditi.  

Bitno je da se krenulo i da se ove  godine aktualizirao  Nacionalni program  djelovanja 
za mlade,  koji postoji već dvije godine, koji je vrlo debeli elaborat, kojeg  imam kući, kojeg 
svi vijećnici i oni koji su zainteresirani ga mogu dobiti, u kojem jasno i precizno piše što treba 
činiti po pitanju mladih ljudi,  po pitanju zapošljavanja ,  poduzetništva, volonterstva, ali se 
jako malo toga primjenjuje.  

Nacionalni program napravljen je za  dob od  15 do  29 godina. Smatram da je dobro 
opisan, ali da operativno još uvijek ne funkcionira . Vjerujem da će Istarska  županija biti 
jedna od prvih  županija koja  će donijeti  svoj  Županijski program, a ovo je prigoda  da se, 
ponovno  kažem, političke stranke  odnosno podmladci političkih  stranaka  i što više klubova 
uključi u Radnu skupinu. Do kraja  9. mjeseca sigurno ćemo imati sastanak  Radne skupine, 
tako da  ćemo u preostala  3 mjeseca do kraja godine imati vremena da se predloži  Nacrt 
prijedloga  županijskog programa rada Radne  skupine. 
 Ako treba pismeno , odgovorit ću  i pismeno. 
 

 16



ANTON PERUŠKO : 
 Zahvaljujem gospođi  Kristini Bulešić. 
 Kao predsjednik Skupštine zaključio bih  da poziv mladima HSLS-a  otvoren. 
 Idući je vijećnik Tedi  Chiavalon.  
  

TEDI  CHIAVALON : 
 Poštovani predsjedniče, Župane, kolegice i kolege ! 

Imao sam  namjeru postaviti  dva pitanja , međutim na oba dva pitanja sam dobio  
dosta iscrpne odgovore. Pitanje je bilo vezno za Ekonomski fakultet i za  Opću bolnicu u Puli.  

Kako se ova točka dnevnog reda zove – Prijedlozi , pitanja, informacije,  tražim od  
Župana da nam kaže : da li Istarska  županija  spada u Republiku Hrvatsku, pošto ove 
godine od državnog proračuna nismo dobili, kako se ono kaže, ni centa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Kolega vijećnik ima pravo tražiti informaciju, jer ova točka dnevnog reda glasi : 
Pitanja, prijedlozi  i informacije. I to što je rekao je  njegov stav. 
 Riječ ima  gospođa Katarina Nemet. 
 

KATARINA NEMET : 
  Poštovani gospodine  predsjedniče, gospodine Župane, kolege vijećnici, cijenjeni  
članovi Poglavarstva, gospođe i gospodo predstavnici medija ! 
 Obraćam se gospodinu  Županu, a moje obraćanje jednim je dijelom i pitanje, a 
jednim dijelom svojevrsni apel.  
 Naime, prisiljena sam , eto po drugi put  za ovom govornicom ukazati na jedan 
problem s kojim se Grad Novigrad i  Novigrađani  suočavaju već mjesecima, nažalost, bez 
vidnog pomaka, a koji je u posljednje vrijeme dosta prisutan i u medijima. Riječ je o problemu 
Novigradske  lučice, Mandraču, u kojem je do svibnja prošle godine Novigradska hotelska  
tvrtka «Laguna Novigrad» d.d. imala pod koncesiju  Marinu za turistička plovila. Koncesija je  
u svibnju prošle godine istekla no  «Laguna» se iz tog prostora nije iselila već i dalje 
nezakonito prodaje vezove  turističkim jahtama. 
 Lučka uprava Umag – Novigrad nadležna za to područje «Lagunu» je iz tog  razloga 
tužila sudu, no ročište nikako da bude  sazvano, a Lučka kapetanija je u međuvremenu 
izdala rješenje o uklanjanju  dva bespravno postavljena pontona, koja međutim do danas 
nisu pomaknuta  ni milimetra.  
 Obje spomenute institucije  tvrde da su napravile sve što je u njihovoj   moći te da je 
na ovom drugom da riješi  stvar. I  to prebacivanje loptice odgovornosti jednima drugima traje 
već nekoliko  mjeseci. Posebno iz iritirani takvom situacijom  i nefunkcioniranjem sustava i 
nadležnih službi  su Novigradski ribari, koji u cijelosti u toj priči  trpe najveću  štetu. Njima je, 
naime obećano, takav  stav je službeno zauzelo i Gradsko vijeće Grada Novigrada,  da će po 
isteku koncesije, dakle još u svibnju  2005. godine  Mandrač pripasti upravo njima i ostalom 
domicilnom stanovništvu. 
 /A. Peruško : I  sada pitanje, jer imate  zadnjih  15 sekundi/.  
 Da rezimiram. 
 Stanje u Mandraču za Novigradske ribare, Grad Novigrad i Novigrađane je  
nepodnošljivo već mjesecima, institucije sustava do sada nisu učinile ništa učinkovito,  a 
rješenje  se baš ne  nazire. Ja baš  stoga  pozivam gospodina Župana i sve  relevantne 
županijske   službe i tijela  da pomognu ubrzanom rješavanju tog problema, da iskoriste 
mogućnosti  kontakata s nadležnim državnim tijelima, ministarstvima i državnim službama,  
da se priča oko  «Lagunine» uzurpacije Mandrača konačno okonča i  da taj prostor pripadne 
onima koji  ga  zaslužuju, ribarima i domicilnom stanovništvu.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala kolegice. 
 Ovo je  javni apel da se spomenuti problem riješi.. 
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 Ima li gospodin Župan potrebu  za odgovorom. Da. Ja bih vas molio da kratko 
odgovorite. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Kolegica Nemet je ponovila jedno pitanje od nedavna. Ja sam tada, sjećam se vrlo 
dobro, uzeo na sebe obavezu da to pitanje  kroz institucije sustava razriješim. Još jednom se  
želim ovdje solidarizirati  javno sa ribarima i sa stanovništvom Novigrada, koje  ne zaslužuje 
ovakav  tretman, jer je točno da  treba  razriješiti to pitanje  u Mandraču, u lučici, i uzimam 
obavezu na sebe i Poglavarstvo da to pitanje razriješimo na način da ukažemo  svim 
nadležnima  što moraju učiniti, a u slučaju da to  ne  učine poduzet ćemo samostalno mjere  
uklanjanja svega onoga što je  tamo  u tom dijelu lučice, Mandraču, nepropisno i neovlašteno 
od strane  bivšega koncesionara na moru  ili na kopnu učinjeno. Mi  ćemo angažirati  službe 
koje  će odstraniti sve ono što  smatramo da tamo ne treba biti ako  drugi koji su odgovorni 
da to učine ne učine svoj posao do  kraja. 
 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala gospodinu  Županu.  
 Idući je vijećnik Josip Anton Rupnik. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK : 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i kolege , članovi 
Poglavarstva i ostali  nazočni !  

Ja bih imao  dva prijedloga. 
 1. Prijedlog  
 Predlažem,  da se podastre javnosti i nama vijećnicima informacija – tko je odobrio i 
po čijem  nalogu, da su  cjepiva istarske masline «buže» dostavljena rasadnicima u Italiji. Da 
li  će netko pokrenuti  postupak za odgovornost i isto  tako nadoknadu štete, koja može 
nastati  s takvim postupkom.  
 2. Prijedlog 
 Predlažem,  da se na brzoj cesti u Istri i to pogotovo, kada bude gotova cesta u  
punom profilu , zaštite  poljoprivredna dobra i tu prvenstveno mislim na  poljoprivrednu 
proizvodnju  hrane, koja se nalazi  u krugu  do  50 metara. Nijedan poljoprivredni  proizvod  
ne može dobiti status eko  proizvoda, ako  se ne zaštiti  takva poljoprivredna proizvodnja. 
 I ja bih  samo uputio jedan apel  gospodinu predsjedniku  Skupštine. 
 Poštovani  gospodine predsjedniče ! 
 Na koji način mislite zaštiti vijećnike u obavljanju  svojih zadataka i to prvenstveno 
odgovornih svojim biračima, ako se na njihove zahtjeve i traženja ne  odgovara mjesecima. 
Da li ćete tražiti pokretanje odgovornosti za ljude, koji su  plaćeni i  ne obavljaju   svoje 
zadatke ili treba pokrenuti postupak , da se  promijene vijećnici i da možda oni uspiju  to 
riješiti, jer nam se  ne omogućava, da možemo  raditi i djelovati sukladno obećanjima našim  
biračima. 
 Hvala. 
 

ANTON  PERUŠKO : 
 Možete gospodine Župane odgovoriti. I ja    ću isto tako odgovoriti. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Poštovane kolegice i kolege ! 
 Pitanje proizvodnje hrane i poljoprivrede  u našoj županiji je toliko važno,  zanimljivo,   
bitno i profitabilno napokon, da zaista imamo što odgovoriti, naročito  na ovo prvo pitanje. 
 Kada je u pitanju naša autohtona sorta masline  «buža» u  županiji smo poduzeli sve 
što je bilo moguće da bismo imali dovoljne količine sadnice  «buže»  za sadnju upravo te 
autohtone sorte, pogotovo na području Vodnjanštine. Poduzeli smo više mjera, od kojih su 
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neke , naravno, sadnice koje se mogu  i trebaju razvijati u rasadnicima u Istri i van Istre. 
Nema nikakvog  razloga  da ne angažiramo najbolje svjetsko znanje i najbolje rasadnike na 
svijetu kada je u pitanju stablo masline i da u suradnji s njima ne dobijemo najbolje rezultate, 
jer onaj  koji ne zna može na ovakav  način reći zašto se nešto radi u Italiji. U Italiji postoje  
najbolji rasadnici  kada su masline u pitanju. Ja sam ih osobno posjetio i imaju takvu kontrolu 
koju nema nitko, nažalost, u Hrvatskoj. Mi  smo neovisno o tome  ipak uspostavili suradnju  s 
jednim rasadnikom na području Rovinjštine, gospođe  Nevie Longo, koja za naše potrebe 
radi eksperimentalne sadnice upravo  «buže». U tom kontekstu očekujem da ćemo imati  
uskoro negdje nekoliko tisuća sadnica «buže». Ne bih  htio reći  brojku, jer je ne mogu  reći u 
ovom  trenutku. Pitanje je koliko  će od  10.000 komada koliko smo pokrenuli sadnica 
odnosno inplantirali sadnica,  zaista opstati, koliko  će ih se održati. To se prvi puta  radi u 
našoj zemlji, u ovom slučaju, konkretno  za sadnicu  «buže» u rasadniku kraj Rovinja. 
Vjerujem da ćemo s vremenom jedan dio sadnog materijala proizvoditi  kod nas, ali 
vjerojatno  nikada nećemo moći imati sve vrste i sve kvalitete, jer za tako nešto  potrebno je 
uložiti milijune i milijune € u opremu i znanje. Regija Toscana ima jedan od  najboljih 
rasadnika na svijetu. Ja sam ih posjetio i uspostavili smo suradnju sa  regijom Toscana, ali 
ne s ambicijom da uvozimo njihove  sadnice i samo njihove sorte, ma da su one uvezene u 
Istru još prije 30 do  40 godina vrlo uspješno na  nasadima «Agrolagune», koje je svojedobno 
FAO  dizao  kao nasade maslinika. Želim reći da nema politike kojom  ćemo se uvlačiti u 
sebe i sami imati sve vrste maslina, jer to nije moguće. Najbolja svjetska znanja  kada je u 
pitanju maslinarstvo postoji, između ostalog,  u Italiji, i mi  ćemo ta znanja i tu opremu 
koristiti, jer  je to dobro za naš seljake,  za ljude koji se bave uzgojem i sadnjom masline. 
 Što se tiče  gradnje cesta i u sklopu toga pitanje koliko je  blizu od ceste neki  
vinograd ili maslinik, mislim da bi u ovom trenutku zaista taj  odgovor  definitivno s moje 
strane  ušao u neke sfere u koje u ovom  trenutku ne želim ulaziti. 

 Vezano za odgovore  na postavljena pitanja, pretpostavljam da gospodin Josip Anton 
Rupnik govori o pitanju koje je meni postavio na jednoj od sjednica Skupštine Istarske 
županije. Pripremili smo iscrpne odgovore. Između ostaloga  zamolili smo i gospodina 
Rupnika  da nam u tom našem odgovoru,  kojega ćemo mu uručiti, ljubazno odgovori na 
nekoliko pitanja, kako bismo zaista bili  sigurno da će novac koji  ćemo dati , koji smo dali 
EKOP Istri, udruzi  kojoj je on na čelu, leći na pravi račun. Međutim,  njihov  račun je već  
godinama blokiran. Ne znamo zašto je blokiran, tko ga je blokirao i kuda je otišao novac koji  
smo dali. Ljubazno molimo gospodina Rupnika da nam odgovori  na ta neka pitanja, pa  
ćemo  moći  još  bolje surađivati. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  Županu. 
 U  funkciji predsjednika Skupštine Istarske županije, na provokativno pitanje, ali 
dobronamjerno pitanje, na koji način mislim zaštiti vijećnike, reći  ću da ću ih zaštiti  isključivo 
temeljem ovlasti iz Poslovnika, članak  98., 99., 100. i  101. , koji točno govore o tome da na 
svako vijećničko pitanje  na koje nije dat odgovor na   samoj sjednici Skupštine odnosno gdje 
je zatražen pismeni odgovor, da treba dati odgovor. Zadužio sam službe da vode izričito 
računa o tome i da pismeni odgovori  moraju stići u roku od  30  dana. To je moja 
odgovornost  predsjednika  Skupštine provođenja  Poslovnika.     
 Što se tiče drugih akata na koje kolega vijećnik Rupnik  upozorava, iz današnjega 
odgovora kojega je dobio  razvidno je da je predsjednik Skupštine koncem prošle godine 
uputio službama  pisma, zahtjeve, dopise, koje  je upućivao kolega vijećnik Rupnik. Ja sam 
kolegi  vijećniku Rupniku i  osobno rekao, obzirom na  1997. godinu na koju se poziva, da je 
inicijator te rasprave bio tadašnji  Klub vijećnika  SDP-ea u  ovoj  Županijskoj skupštini. I 
osobno putem  sadašnjeg predsjednika  Kluba vijećnika SDP-ea sugerirao da  se nađe sa 
odgovornim ljudima, sa resornim pročelnikom, da razjasnimo neke nedoumice o kojima je i 
danas  tvorio raspravu, temeljem vašeg zahtjev , gospodin  Župan. Međutim, kolega  Rupnik 
je  uporno odbijao takve inicijative. Mislim da ljudi mogu naći rješenje nekog problema 
ukoliko sjednu i razgovaraju, bez  obzira tko što mislio. U tom smislu sam u cijelosti zaštitio 
dignitet vijećnika Josipa Antona Rupnika. 
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 Na pitanje na koji način mislim mijenjati vijećnike, mogu  reći da će vjerojatno na 
idućim izborima i mene  građani promijeniti, ali nemam ovlaštenje da mijenjam  sadašnji 
saziv  Skupštine. 

Kolega  Rupnik imate pravo na kratki dodatni  komentar odnosno postavljanje 
dopunskog pitanja. 

 
JOSIP ANTON RUPNIK :    
Zahvaljujem vama gospodine predsjedniče i gospodinu  Županu, ali u mojem 

postavljenom pitanju egzaktno je  navedeno što sam  tražio. Na postavljena pitanja tražim  
pisane odgovore. 
 To što  netko priča priču,  koju ponavlja godinama, i što  kaže da ne  želim diskutirati 
o takvim stvarima, druga je stvar. Gospodo, imate pisane materijale, pa molim vas pisano 
odgovorite na  ta pitanja. Godinu  dana je prošlo a odgovora nema. Treba odgovarati zašto 
nema odgovora. To što netko   koristi neku informaciju, pa ljude zamomulji, što se želi  
prikazati da je u redu, to je druga priča. Tražimo egzaktno izjašnjavanje  po informacijama i 
prijedlozima koje smo  dali  i da se po njima odgovara. Dano je 16 prijedloga. Na jedan 
prijedlog   ste dali točan odgovor, sve ste lijepo obradili, na  jedan prijedlog  ste dali pola 
odgovora, a na druge prijedloge  uopće nema odgovora.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Mogu li shvatiti da su  ova dva vaša prijedloga  zapravo dva pitanja. 
 Hvala. Idemo dalje. 
 Idući  je kolega vijećnik Martin Matošević. 
 

MARTIN MATOŠEVIĆ : 
 Gospodine predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Postavio bih  dva pitanja gospodinu  Županu. 
 Prvo pitanje. 

Zamoljen sam od strane  dvojce  građana iz sela Seline iz Općine  Sveti Lovreč, koji 
su pretrpjeli  štete napadom i klanjem dijela  stoke od strane nepoznate divlje zvijer, koji su 
mi rekli da je u Istri  bilo još dosta takvih  slučajeva, pa postavljam pitanje :  da li je moguće 
da  neki pravni subjekt u ovoj državi nadoknadi  barem dio pretrpljene štete koju su ti ljudi 
imali. 
 Drugo pitanje. 

Istarska  županija  je nakon  dugo godina ostala bez brodske veze sa otocima 
Lošinjem i Silbom i gradom Zadrom. Zbog toga  županija i  građani svakodnevno imaju  
dosta svakojakih  šteta. Neshvatljivo je da odgovarajuće državno ministarstvom nije imalo 
potrebe  da sufinancira ovu nerentabilnu brodsku liniju. Molim Poglavarstvo Istarske 
županije, gospodina Župana,  da se na vrijeme izbore za sredstva u  državnom proračunu za 
narednu  2007. godinu kako se  više ne bi ponovilo a je Pula  bez  brodske linije sa otocima i 
Zadrom.  
 Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Riječ ima gospodin župan, gospodin Ivan Jakovčić.   
   

IVAN JAKOVČIĆ : 
Želim  izraziti  zabrinutost Poglavarstva Istarske županije zbog saznanja da je došlo 

do  vrlo čudnih  klanja  domaćih  životinja  na nekim područjima Istre. Upoznati smo s time, 
jer su i nas građani obavijestili. pogotovo to znaju  lovačke  udruge. Moram reći da smo 
poduzeli sve što je u našoj moći u ovom dijelu Istre gdje su zamijećeni takvi incidenti. Moram 
reći da su zamijećeni razni oblici ubijanja domaćih  životinja i nanošenja vrlo  čudnih ozljeda 
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domaćim  životinjama. Sve se to skupa identificira  sa  divljim zvijerima,  koje su se očito 
pojavile nakon  dugog vremena na nekim područjima Istre. 

Želim upozoriti sve, naročito ljubitelje branja  gljiva ili  šparuga, sada ne, ali gljiva  koje 
slijede, da budu  oprezni kada idu u  šumu sada na jesen brati  gljive, a na proljeće  šparuge. 
Ne želim sijati paniku, jer mi to nije cilj, a nije ni potrebno, ali jedna dodatna opreznost je 
neophodna.  

Nekih pojava takvoga  čudnoga ubijanja domaćih  životinja je bilo  na području 
Poreštine i Rovinjštine. Tamo je to zamijećeno. Zbog umirivanja javnosti  mogu  reći da sam  
upoznat s time i da smo  poduzeli određene mjere,  da smo  postavili pred odgovorne, 
lovačke udruge, koje su  pod našom ingerencijom, da poduzmu odgovarajuće mjere,  da 
postave odgovarajuće zamke. Promatraju se događanja na terenu. Pokušat će se čim prije 
obavijestiti javnost  i  razriješiti  taj problem. 

Molim vas da to prenesete  kolegama koje su vas zamolile da postavite  pitanja koje 
ste postavili. 
 U  svezi brodske linije isto tako izražavam žaljenje što je došlo do ukidanja 
spomenute  brodske linije. Želim vas upoznati s činjenicom da smo pokušali uspostaviti  
brodsku liniju na  relaciji  Umag – Novigrad – Poreč – Rovinj - Pula, međutim nitko se na 
natječaj nije javio a da nije tražio subvenciju od  županije. Mi, kao što znate, imamo proračun 
kakav imamo  i na svima nama zajedno je da odlučimo da li nam je ta brodska linija  prioritet 
ili nam je prioritet da financiramo nešto  drugo. 

 Isto tako izražavam žaljenje što Ministarstvo nije pokušalo naći  rješenje sa 
koncesionarom. Možda će se moći  raspisivanjem koncesije ponovno za  jednu brodsku liniju 
Pula – Zadar  ili  Pula – Zadar – Split – Dubrovnik  itd., tražiti  novog koncesionara. Danas  
na sreću ima više brodara koji se bave brodskim prijevozom , pa možda  možemo naći 
nekoga koji bi bio zainteresiran za uspostavu te brodske linije, ali  Istarska županija nema  
novaca da bi mogla  subvencionirati brodske linije. Ne vidim mogućnost  da  u Proračun, 
kojeg  zajednički donosimo, osiguramo milijunske iznose za takve  subvencije. 
 Vezano za vaš  zahtjev za lobiranje u Saboru ovdje su uvaženi  saborski zastupnici, 
koji su  čuli  vaše zahtjeve, pa se  nadam  da će oni  kada bude potrebno to  u Saboru  reći. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Kolegice i kolege, imamo još  4 prijavljena  vijećnika za vijećnička pitanja. Sve 
vremenske rokove smo probili. Dužan sam  dati na glasanje prijedlog  da li da nastavimo sa 
postavljanjem vijećničkih  pitanja. Stalno apeliram da  budemo  kraći  i koncizniji, međutim 
jednostavno ne ide . Dok je Poslovnik  ovakav kakav je ja  ga ovakvoga moram primjenjivati. 
Uvjeravam vas da novi Poslovnik  neće biti ovakav i da ćemo na neki način to pitanje riješiti.  
 Tko je zato  da nastavimo  sa vijećničkim pitanjima neka digne  ruku ? 
 (Većina prisutnih vijećnika  dižu ruku). 
 Dakle, većina je zato da nastavimo sa postavljanjem  vijećničkim pitanjima. 
 Idući je kolega vijećnik Tullio Persi. 
 Radit ćemo i sutra izgleda. 
 

TULLIO PERSI : 
 Lijepi pozdrav svima prisutnima. 
 U  16,27  minuta zvoni mi telefon  dok sam  vozio. Kažnjivo je  razgovarati u toku 
vožnje, ali zvao me iz  pučanstva jedan naš birač koji kaže: » Obzirom da ste na vaše pitanje 
dobili odgovor od factotuma za  Brijunski projekt, gospodina Veljka Ostojića, da se ni jedan  
m2 zemlje neće prodati, kako objasniti situaciju  da u Internetu,  4. točka za taj projekt  postoji 
mogućnost prodaje». Bio bih malo oprezniji budući da u vožnji nisam mogao ništa pročitati iz 
Interneta, pa postavljam pitanje : da li je  moguća prodaja  obzirom da je u Internetu tako 
nešto piše.. Ne morate mi odgovoriti danas, i idući put. 
 Drugo, što se tiče  Sveučilišta u Puli, vi ste bili prisutni kada su bili prisutni, simpatična 
pomoćnica ministra gospodina  Primorca, gospodin  Rukavina,  gospodin Marčelo Dujanić,  
na Pedagoškom  fakultetu u Puli, kada sam  rekao  da je konačno vrijeme  da Istra ima svoje 
Sveučilište,  tako da se brišu opravdane sumnje da su  Zagreb i Rijeka uvijek bili protiv Istre. 
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Meni  je  žao što mi niste dali  podršku, ali mi je s druge strane drago da nakon dvije godine 
ovdje govorite točno ono što  sam ja tada govorio da Rijeka oduvijek ima tendenciju da Istri 
ne pomaže. Činjenica je da  sam  otvorio prvu višu  tehničku školu u Istri pod kapom  
Maribora , jer od Rijeke i Zagreba  nisam na tri službena dopisa nikada dobio  odgovor. 
 /A. Peruško : I sada imate još  15 sekundi za postaviti pitanje/. 
 Dobro.    
 Pitanje je  slijedeće. 
 Ako se konačno  osnuje Sveučilište u Puli   da li se Visoka politehnička škola iz Pule 
uključuje  u Sveučilište Pula ? 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  vijećniku Tulliu Persiu. 
 Odgovor  će dati gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 U svezi projekta «Brijuni rivijera» na Internetu i u dokumentima koji su rađeni i 
usvojeni na sjednici  Skupštine Istarske  županije u prethodnom sazivu, postoji mogućnost, 
osim koncesije i najma zemljišta, i prodaja zemljišta. Ali,  želim biti vrlo precizan, da se zna o 
čemu se radilo kada se osnivala tvrtka «Brijuni rivijera». Postoji potencijalna mogućnost  da 
neki investitori traže da se zemljište koje je ispod zgrade hotela,  nekog  restorana ili zgrade 
nekog drugog objekta, taj  komad zemlje proda u vlasništvo tvrtke koja  će izgraditi hotel. 
Takvih  zahtjeva je bilo u tom kontekstu slično onome što je i dosadašnji Zakon o turističkom 
ili  sadašnji Zakon o  turističkom zemljištu, koji tretiraju turističko zemljište, je sličan  koncept , 
jer je tvrtkama koje se bave turističkim biznisom priznato vlasništvo zemljišta ispod nekog 
izgrađenog hotela. To ne znači da će to biti tako, ali kako sada stvari idu, idu u  drugom 
pravcu , u pravcu da se izda mogućnost prava  građenja na odgovarajućem zemljištu, dakle 
bez  vlasništva, već  temeljem prava građenja,  bez prodaje zemljišta. 
 To što je na stranicama Interneta je  nešto što je vezano za  trenutak osnivanja  tvrtke 
«Brijuni rivijera», Znači dana je mogućnost  d zemljište ispod izgrađenog hotela  bude 
prodano, kako bi investitor  imao jamstva da je hotel izgrađen na njegovom zemljištu, jer  
takvih investitora je bilo. Ali, to ne znači da će to biti tako. Kako sada stvari stoje to uopće 
neće biti  tako, ići će u drugom pravcu.      
 Visoka politehnička škola u Puli u ovom  trenutku nije predviđena u sastavu 
Sveučilišta u Puli. Međutim,  postoje razgovori i razmišljanja  da  bude uključena  u 
Sveučilište u Puli, ali ne u ovoj fazi. Teško mi je sada ulaziti u sve  detalje, jer već dobivam 
primjedbe da predugo dajem odgovore, ali  vi ste mi postavili konkretno pitanje i na njega 
moram odgovoriti. U ovoj fazi Visoka politehnička škola u Puli neće biti dio  Sveučilišta u Puli, 
ali  očekujem,  i  nadam se, da će to  biti u budućnosti, jer kada se stvore svi  odgovarajući 
uvjeti Visoka politehnička škola može biti uključena u Sveučilište u Puli.  

Što se tiče odnosa sa Zagrebom i Rijekom,  želim izraziti svoju veliku  želju da odnosi 
sa  Rijekom, riječkom i zagrebačkom politikom, budu dobri, a ne onakvi kako ste ih vi  
interpretirali, jer mislim da su Rijeka i Zagreba gradovi i sjedišta  županija i Vlade, s kojima, 
na kraju krajeva, trebamo i  želimo surađivati i imati dobre odnose. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala.  
 Kolega Persi  tražili ste riječ, izvolite, to je  vaše pravo. Samo kratko, molim vas. 
 

TULLIO  PERSI : 
 Znači, možemo doći do zaključka  da ako sve budemo  davali u zakup da ćemo moći i 
okućnice davati u zakup. Okućnica  se ne mora prodati, ali se može dati, znači, u zakup. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala lijepa. 
 Iduća je kolegica   Klara Grahovac. 
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KLARA  GRAHOVAC : 

 Poštovane kolegice i kolege  vijećnici ! 
 Pitanje bih uputila gospodinu  županu Ivanu Jakovčiću. 
 Kada će Vlada napokon  donijeti odluku o  restrukturiranju postojećih objekata na 
našem najznačajnijem turističkom dragulju Brijunskom otočju. Poznato  nam je da se veliki 
dio istarskog turističkog  tržišta uspješno do sada repozicioniralo i restrukturiralo, jer jedino 
na taj način, to jest kvalitetnim razvojem privlačimo goste iz razvijenih  emitivnih zemalja koji, 
svojom  turističkom potrošnjom na području naše Istre, ostvaruju  faktor  multiplikacije  koji u 
apsolutnom iznosu povećava takozvani nevidljiv izvoz. Ne smijemo zaboraviti da je turizam 
značajan izvor  deviznih sredstava  i samim tim izvozna djelatnost.  
 Hvala.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala kolegici Klari Grahovac. 
 Gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Želim izraziti nadu da ćemo ove jeseni biti svjedoci odgovarajućih odluka Vlade i  da 
će se pokrenuti obnova hotelskog kompleksa na Otočju Brijuni,  da će se izgraditi  golf i polo 
igrališta.   
  Danas postoje dvije koncepcije, što je u osnovi  poznato javnosti. Jedna je 
koncepcija direktno ulaganje Ministarstva kulture  pod čijom je ingerencijom Nacionalni park 
u iznosu od oko  104 milijuna €, za  što sam izrazi skepsu da je moguće učiniti, ali sam 
izrazio i  želju da se to napravi, da  se to dogodi,  ako netko  želi donijeti  104 milijuna  € u 
Istru. Ja sam zadnji  čovjek koji bi bio protiv toga  da se to dogodi.  Međutim, bojim se da je 
to koncept po kojem će se ponovno dogoditi ono što  se dogodilo  svih ovih zadnjih 
dvadesetak godina -  ništa  se neće dogoditi ! Zato insistiram i dalje da  se  uzme u obzir 
projekt  «Brijuni rivijera» putem kojega  temeljem prava  građenja  tvrtka  «Brijuni rivijera» 
obnavlja  hotelski kompleks na Otoku i  bez jamstva države uz korištenje koncesije i prihoda 
koji  će se koristiti od  koncesije  na zemljište u priobalju,  izgradi i obnovi Otočje Brijuni  na 
najbolji mogući način. Za to nisu potrebna državna jamstva. Ukupni projekt je nešto veći od  
50 milijuna €.  Elaborati su izrađeni. Postoji mogućnost  da se  bez zaduživanja države i bez  
uzimanja sredstva od poreznih obveznika, u ovom  trenutku obnovi  Otočje Brijuni, što 
smatram da je  najlogičnije.  

Nažalost, imamo već nekoliko godina  primjer  Nacionalnog parka Plitvice, gdje se 
išlo logikom da će država uložiti sredstva ,odnosno gdje je država dala jamstvo, da dolazi do 
toga  da država vraća kredite  Nacionalnog parka  Plitvice, jer  nisu sposobno iz vlastitog 
poslovanja  vraćati kredite. Ne želim da  se to nama dogodi na  Brijunima, jer  mislim da  
možemo iskoristiti  Brijune kao nešto što  će biti  rentabilno i što  će doprinijeti  dodatnoj 
ponudi turističkog proizvoda  Istre. 
 

ANTON  PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Riječ ima kolega vijećnik Oriano Bulić. 
 

ORIANO BULIĆ : 
 Kolegice i kolege vijećnici,  gospodine predsjedniče, gospodine Župane, članovi 
Poglavarstva ! 
 Ja bih imao dva pitanja. 
 Prvo pitanje. 

Pitanje bi se prije svega odnosilo na  neinformiranost, koja očito vlada. Čuli smo malo 
prije informacija tko je platio predsjedničku večeru. Smatram da država daje premalo 
sredstava Istri da bi Istarska  županija plaćala predsjedniku  večeru. Mislim da država ima 
veći proračun, tako da mislim da je  župan ovaj put mogao i  preskočiti da pali  večeru, 
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mogao je predsjednik i sam sebi platiti večeru, odnosno državni proračun, iako  ga je Istra 
izabrala, ali to sada  nije toliko bitno.   

U sklopu toga  želim naglasiti da smo prvi puta  čuli  informaciju o  polo  večeri na 
Brijunima. Gledao sam neki dan reportažu o polo  u Indiji, gdje  u biti  sirotinja  gura konje, ali 
to nije toliko bitno koliko je polo bitan za promociju Istre, ali nismo znali tko je platio   večeru 
na Brijunima.  

Gospodine župane, pitao bih vas zbog  čega  nismo dobili  izvještaj o sredstvima  
koja se troše u te  svrhe. Ne, govorim da li  su potrebna ili nepotrebna,  ali kada se nema 
prava informacija onda je to podloga  za  širenje lažnih glasina. Tako recimo  šire se  glasine 
da putuju ljudi koji ne bi trebali putovati, da Župan putuje u inostranstvo, da igra  golf itd. 
Znači, Jednostavno daje se prilika  da  se poturaju razne informacije, a mi nemamo  od kuda 
pročitati pravu informaciju. Mislim da je upravo s kolegom Damirom Radnićem bio 
nesporazum na tom nivou. Na neki način bi to trebalo riješiti. Glasine  kakve se čuju okolo u 
biti ne moraju imati nikakve  osnove, ali ako uđu u uho onda je to pitanje. 
 Drugo pitanje. 

Kolegica iz Novigrada je počela  s pričom o Novigradu, a ja bih nastavio s pričom u 
Puli. Radi se o famoznoj Bunarini. Vi znate kako je Bunarina napravljena, da su je radili  
radnici  «Uljanika», ustvari  svi naš očevi i djedovi.  «Uljanik» je hranio pola Istre. Sportsko 
ribolovno  društvo na Bunarini je na neki način  bilo neka  vrsta razonode za  Puležane.  
Nažalost, pulska obala i pulski zaljev, kao što znate, je postao, prije svega. odredištem 
turističkih brodica, turizma, stranaca i svega ostaloga  skupa. 
 /A. Peruško : I  sada imate još  15 sekundi za postavljanje vijećničkog   pitanja/. 
 Pošto bi doista trebalo zaštiti  dio luke Bunarine za  građane  Pule pitam vas : da li  
ste razmatrali  mogućnost da se koncesionaru, koji nije  u skladu  sa zakonom, oduzme 
mogućnost  da koristi lučicu i da se koncesija ponovno  dodijeli onima koji  su doista i  prije 
koristili lučicu Bunarinu? 
 

ANTON  PERUŠKO : 
 Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
 Odgovorio bih na  pitanje vezano za  Bunarinu.  

Svakojake  glasine o Bunarini i na  svoj  račun  slušam već   15, 16 godina, pa ne bih 
se bavio tim temama. Ako netko  želi bilo kakvu informaciju dobit će je, samo  treba postaviti  
precizno pitanje i dobit će  odgovor. 

 U svezi  drugog pitanja, dozvolite da kažem da razmatramo  i mogućnost oduzimanja 
koncesije koncesionaru ako ne bude obavljao  djelatnost na način na koju je dogovorena. 
Dakle, sve su opcije u igri. 

 Mi nismo htjeli poduzimati drastične  korake u ovom trenutku, jer smo stavili za 
zajednički   stol koncesionara i   Sportskog  društva   Bunarina mogućnost  da  pokušaju  
naći rješenje, jer ste i sami  rekli da kao pravni  slijednik  onoga  što  je nekada «Uljanik» 
uložio dokazuje da je uložio  sredstva i modernizirao lučicu. Pokušavamo pomiriti  
suprotstavljene strane. Sve  što bude u našim rukama  mi  ćemo  isključivo temeljem  zakona 
i drugih akata,  konkretnog uvida na  terenu, neki su inspekcijski nalazi već učinjeni, donijeti 
odgovarajuće odluke.  

U ovom trenutku dozvolite mi da vas zamolim da još damo priliku  najviše 
zainteresiranima na Bunarini da pokušaju   naći zajedničko rješenje. U  suprotnom , ako ne 
nađu rješenje, temeljem našeg posredovanja poduzet ćemo odgovarajuće mjere i  svakako, 
ono što je najviše bitno, prvenstveno zaštiti interese građana Pule, Puležana, koji na  
Bunarini   odvajkada imaju svoje  barkice, koji tu lučicu koriste za  svoje   potrebe. Ima puno 
umirovljenika koji koriste tu lučicu, ali bih htio dodati da imamo i saznanja  da postoje različiti 
suprotstavljeni privatni interesi, što  treba javno reći, da ne bi neki mislili da  to ne znamo. 
Pošto postoje  suprotstavljeni privatni interesi  pokušat ćemo naći rješenje da  svi budu 
zadovoljni, jer mislimo da se takvo rješenje može naći. Dajte nam vremena još mjesec, dva 
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dana, i poslije toga, ako ne budemo mogli  drukčije, pokušat ćemo  zajednički odlučiti  što  
napraviti.       
 

ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala županu Ivanu Jakovčiću. 
 Kolega Buliću imate pravo na  riječ. 
 

ORIANO BULIĆ : 
Gospodine Župane, možda niste dovoljno upoznati, da je dogovor između 

koncesionara i korisnika bio postignut, međutim kasnije nije poštivan, koncesionar nije htio 
taj ugovor  potpisati. Dogovor je bio postignut u jednom dijelu, i kada je  koncesionar nešto 
shvatio došlo je do  smijene  vlasti u Gradu Puli, što sada nema  puno veze s time. Kada je 
koncesionar shvatio da će mu  se na neki način popustiti  u biti je  krenuo u  organizaciju i 
nije htio potpisati ugovor kojim je bio postignut dogovor, praktički  na opće dobro jednih i 
drugih.  

Mislim da postoji platforma za postizanje dogovora, jer je bila napravljena,  postojala 
je Zajednička  komisija koja je na tome radila. Prema tome pitanje je samo da li  će se na 
postignutom dogovoru ustrajati da se zaštite interesi tih ljudi ili  ne. Ukoliko se ne  postigne 
dogovor, mislim da županija doista treba pokrenuti pitanje oduzimanja koncesije. 

 Privatnih interesa svugdje ima, pa vjerojatno i tu, ali upravo na platformi postignutog 
dogovora  je trebalo   rješavati problem.  
 

ANTON PRUŠKO : 
 Hvala kolegi Buliću. 
 I posljednji za postavljanje vijećničkog pitanja je kolega Sandro Jurman, kome  se 
izvinjavam, jer  ga nisam bio evidentirao, što je moj propust. 
 

SANDRO JURMAN : 
 Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege, imam jedno vrlo konkretno pitanje. 
 Ako se ne varam u listopadu mjesecu prošle  godine je na sjednici Županijske 
skupštine  razmatrana  tematika  «Brijuni rivijera», kada je  Skupština, kao najviše tijelo vlasti 
u ovoj  županiji, donijelo  zaključak da će se Skupština periodično, a  najmanje  svakih  6 
mjeseci, izvješćivati o stanju  realizacije projekta «Brijuni rivijera». Obzirom da  smo kraju 
sedmog mjeseca, prošao je duži period, pa molim odgovor zbog  čega se ne poštuje 
zaključak  Županijske  skupštine Istarske  županije. Kada bi vijećnici imali informaciju možda  
bismo  ubrzali tijek  vijećničkih pitanja. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Mislim da ste, gospodine Jurman,  potpuno u pravu da treba poštivati odluke  

Županijske skupštine. Poglavarstvo Istarske županije nema nikakvog razloga nema  da to ne 
čini. Mogu  samo  reći da se ništa bitnoga  novoga nije dogodilo od zadnje sjednice   
Skupštine Istarske  županije kada se o tome razgovaralo do dana današnjega, ali  i to može 
biti razlog  da idemo na  Skupštinu i da kažemo da se ništa bitnoga nije dogodilo, osim što u 
ovom trenutku , i  time završavam, da kažem možda, da je napravljen  kompletan popis svih 
katastarskih  čestica u državnom vlasništvu na području  «Brijunske  rivijere», koje su date 
odgovarajućem Središnjem  državnom  uredu i nadležnom  Ministarstvu , nakon odluke 
Nadzornog odbora,  s intencijom da Vlada  razmatrajući stanje projekta  «Brijuni rivijera» 
donese odgovarajuće odluke, koje bi išle za tim da se unese u temeljni kapital  Društva  
pravo  građenja na tim katastarskim česticama. To je ono što sada  očekujemo od Vlade . 
Kada se to dogodi, nadamo se da hoće, jer  ta obećanja imamo, da se ide na isključivo pravo  
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građenja  na  Otočju, imat ćemo  novu situaciju, koja je poseban zajednički uspjeh, pa ćemo 
doći  na Skupštinu i obavijestiti vas  o svim detaljima  što se  želi dalje raditi . U ovom 
trenutku nemamo nikakvog  razloga  da ne idemo na Skupštinu, međutim nemamo nikakvih 
novih informacija u odnosu na ono što je bilo prije sedam, osam, mjeseci. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  Županu. 
 Kolega Sandro  Jurman ima  riječ. 
 

SANDRO JURMAN : 
Zadovoljan sam  s onim dijelom odgovora kada ste rekli da je informacija i to da nema  

nikakvih novih informacija, pa  se nadam da ćemo u budućnosti ako  ništa drugo doznati da 
nema ništa novoga ili  ćemo doznati da ima nešto novoga. 
 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  vama kolega . 
 Zaključujem drugu  točku dnevnoga  reda – Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije. 
 /Vijećnička pitanja su  trajala 1 sat i  35 minuta/ 
  

 AD - 3  
a. Prijedlog  Odluke o prestanku mandata člana Županijske skupštine 

Istarske županije 
b.  Prijedlog Rješenja  o verifikaciji mandata člana Županijske skupštine 

Istarske županije  
c)  Svečana prisega  člana Županijske skupštine Istarske županije 

 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO iznosi da zbog smrti vijećnika  Antona Turčinovića 
treba verificirati mandat novom vijećniku  HSU-a, a neposredno pred sjednicu je Mandatno - 
verifikacijska komisija održala svoju sjednicu, pa moli predsjednika Komisije Lina Dobrilu da 
podnese Izvješće . 
 

LINO  DOBRILA , podnosi   IZVJEŠĆE Mandatno – verifikacijske komisije sa 6.  
sjednice održane 31. srpnja 2006. godine. 
 Temeljem odredbe članka 24. Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije 
(«Službene novine Istarske županije», broj 6/03, 10/04 i 2/05), Mandatno – verifikacijska  
komisija,  na sjednici održanoj  dana 31. srpnja   2006. godine, 
 utvrdila je slijedeće  činjenice : 
 Vijećnik  Županijske  skupštine Istarske županije  Anton Turčinović, je preminuo   
dana 7. lipnja  2006. godine. 

Temeljem članka  7. Zakona o izboru  članova  predstavničkih tijela jedinica  lokalne i 
područne (regionalne)  samouprave («Narodne novine», br. 44/05 – pročišćeni tekst ), 
mandat predstavničkog tijela prije isteka  redovitog  četverogodišnjeg mandata prestaje 
smrću. 

Odlukom  HSU-a -  Županijske organizacije  Istarske, dostavljenom 20. srpnja  
2006.godine predsjedniku Skupštine  Istarske županije, utvrđeno je da je stranka čiji je  
navedeni kandidat  izabran  na izborima održanima, 15. svibnja  2005. godine, odredila 
slijedeću zamjenu u Skupštini Istarske županije. 
 
 Umjesto pokojnog  ANTONA TURČINOVIĆA, dužnost  vijećnika  Županijske  
skupštine Istarske županije, obnašat će LINO ROŠA iz Vodnjana, 1. maja 3, , 9. na listi  
HSU-a  
 U navedenoj Odluci stranke  stoji da bi gospodin Lino Roša trebao obnašati mandat 
do  31. prosinca 2007. godine, a nakon toga do kraja mandata, članica  Županijske skupštine 
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postala bi gospođa Vesna Jalušić. Međutim, temeljem članka  7. Zakona o izboru članova 
predstavničkih  tijela jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave, članu  
predstavničkog tijela prestaje mandat  prije isteka  redovitog  4. godišnjeg mandata  ukoliko 
podnese ostavku.   

Upozoravamo da Mandatno – verifikacijska komisija nema ovlaštenja utvrditi da 
pojedinom članu  Županijske skupštine traje mandat do  određenog datuma ukoliko nisu 
ispunjeni uvjeti iz članka  7. navedenog Zakona.   
 Slijedom  navedenog,  Mandatno – verifikacijska  komisija utvrđuje 
 

O D L U K U 
 

o  prestanku mandata vijećnika  Županijske  skupštine Istarske županije 
 
     Članak  1. 
 Ovom odlukom utvrđuje se da je dana 7. lipnja  2006. godine,  temeljem članka  7. 
alineja 7. Zakona o izboru  članova predstavničkih tijela jedinica lokalne  i područne 
(regionalne) samouprave («Narodne novine», br. 44/05 – pročišćeni tekst),   prestao mandat  
vijećniku Antonu  Turčinoviću iz Svetog Petra u  Šumi , Sveti Petar 96/a, u Županijskoj  
skupštini Istarske županije. 
     Članak 2. 
 Ova Odluka  objavit će se u  «Službenim novinama Istarske županije». 
 
 i donosi 
     R J E Š E N J E 

o verifikaciji  mandata člana  Županijske skupštine Istarske županije 
       
 1. Umjesto vijećnika Županijske skupštine Istarske županije  Antona  Turčinovića, 
verificira  e mandat vijećnika  Lina Roše iz Vodnjana, ulica  1.maja 3. 
  
 2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit  će se u «Službenim 
novinama Istarske županije».  
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO , konstatira da je Skupština primila  na znanje 
Izvješće Mandatno – verifikacijske komisije . 
 Poziva vijećnika Linu Rošu  da položi svečanu prisegu, koju ću pročitati na hrvatskom 
jeziku, a potpredsjednica Viviana Benussi na  talijanskom jeziku. 
 Nakon toga  će ga zamoliti  da prisegne riječima  «Prisežem» ili «Lo giuro». 
 «Prisežem da ću  prava i obveze  člana Skupštine Istarske županije obavljati 
savjesno i odgovorno, radi gospodarskog , kulturnog i socijalnog probitka Istarske  županije i 
da a ću  se u obavljanju  dužnosti člana Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta 
Istarske županije te da ću  štititi i promicati regionalne  osobitosti Istre». 
 

VIVIANA BENUSSI , čita  tekst svečane prisege na talijanskom jeziku. 
 «Giuro  che svogero'  coscienziosamante e con  responsabilita'  l'incarico  derivatomi  
dei diriti  e doveri  di membro dell'Asemblea regionale, per lo sviluppo economico, culturalle e 
sociale della Regione Istriana, che mi atterro'  allo Statuto  della Regione Istriana 
nell'espletamento dei miei doveri  di  membro, e che tutelero'  e affermero'  le peculiarita'  
dell'Istria». 
 Nakon toga LINO ROŠA , izgovara riječ -  «PRISEŽEM». 
 Predsjednik  ANTON  PERUŠKO, čestita kolegi vijećniku  Linu Roši, koji  od  tog 
trenutka ima pravo ravnopravno učestvovati u radu  Skupštine Istarske  županije, pa ga moli  
da  potpišete  tekst svečane prisege, što i čini. 
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AD – 4 IZVJEŠĆE O OBAVLJENOJ REVIZIJI FINACIJSKIH  IZVJEŠTAJA 
             I POSLOVANJA ISTARSKE ŽUPANIJE ZA  2005. GODINU 
            
 Izvješće o obavljenoj reviziji vijećnici su dobili zajedno s ostalim materijalima za 

sjednicu. 
 U  raspravi su sudjelovali :  ORIANO BULIĆ, u ime Kluba vijećnika IDF-a i 

nezavisnih vijećnika, SILVANO HRELJA, u ime Kluba vijećnika  HSU-a, DINO 
KOZLEVAC, u ime Kluba vijećnika  SDP-ea,  u pojedinačnoj raspravi u trajanju od   5 
minuta:  DAMIR RADNIĆ, FABIO JELIČIĆ, DINO KOZLECAC je odustao od  rasprave, 
ORIANO BULIĆ. 
 
 Skupština  Istarske  županije primila je na znanje Izvješće o obavljenoj reviziji te 
zadužuje nadležne službe i tijela Skupštine Istarske županije  da otklone nedostatke iz 
nalaza revizije. 
     
 AD- 5  

a) Polugodišnji Izvještaj Proračuna Istarske županije za  razdoblje 1.01.2006. –
30.06.2006. godine, 

b) Polugodišnji izvještaj Fonda za razvoj  poljoprivrede i agroturizma Istre za 
razdoblje 1.01.2006. do 30.06.2006. godine 

 
Predsjednik ANTON PERUŠKE predlaže da se vodi objedinjena rasprava po  točki a) 

i b) dnevnoga  reda, čime se Skupština suglasila.  
 
 Uvodno obrazloženje za  ovu točku dnevnoga  reda dala je  SILVANA KOSTEŠIĆ, 
pročelnica Upravnog odjela  za  proračun i financije. 
 U pojedinačnoj  raspravi po ovoj točci dnevnoga reda sudjelovao je ORIANO BULIĆ. 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na glasanje  Polugodišnji 
izvještaj Proračuna Istarske  županije za razdoblje 1.01.2006. – 30.06.2006. godine, te 
nakon glasovanja utvrđuje  da je  Skupština sa 26 glasova  «ZA», ni jednim glasom  
«PROTIV» i ni jednim «SUZDRŽANIMM glasom,   usvojila 
 a) 
   PLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ PRORAČUNA  
 

Istarske  županije za  razdoblje 1.01.2006. - 30.06.2006. godine 
 
 Zatim daje na glasanje  Polugodišnji izvještaj Fonda za razvoj  poljoprivrede i 
agroturizma Istre za  razdoblje  1.01.2006. godine do  30.06.2006. godine, te nakon  
glasovanja utvrđuje da je  Skupština sa 26 glasova  «ZA», ni jednim glasom  «PROTIV» i ni 
jednim «SUZDRŽANIMM glasom,   usvojila pod 
 b) 
   POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ  
 
Fonda za razvoj poljoprivrede i  agroturizma Istre za  razdoblje 1.01.2006. do 
30.06.2006. godine 
 

AD - 6 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU  INFORMACIJE 
            O REALIZACIJI  ZAKLJUČKA SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE 
            OD  16. SIJEČNJA  2006. GODINE O PRIHVAĆANJU  IBFORMACIJE 
            O GRADNJI , ODRŽAVANJU  I KORIŠTENJU  ISTARSKOG IPSILONA 
 
 Materijale za ovu točku dnevnoga reda  vijećnici su dobili   uz poziv za sjednicu. 
 Na sjednicu u pozvani i predstavnici  BINA – Istre. 
 Uvodno obrazloženje za ovu  točku dnevnoga reda dao je IVAN JAKOVČIĆ, 
predsjednik Poglavarstva Istarske županije.   
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 U  raspravi po ovoj točki dnevnoga  reda sudjelovali su : SILVANO HRELJA, u ime 
Kluba  vijećnika  HSU-a, MARINO ROCE, u ime Kluba vijećnika  HDZ-ea, LINO 
DOBRILA, u ime Kluba vijećnika  SDP-a, u  pojedinačnoj  raspravi : LAURA  
ŠUPERINA, MARTIN MATOŠEVIĆ, TEDI CHIAVALON, JOSIP ANTON RUPNIK, SANDRO 
JURMAN, ORIANO BULIĆ, DAMIR RADNIĆ, ispravak netočnog navoda Oriana Bulića, 
BORIS  VAREŠKO,  DAMIR RADNIĆ,  BRUNO  BULIĆ, predsjednik Sindikata Istre i 
Kvarnera, DAMIR RADNIĆ, ORIANO BULIĆ , ANTON PERUŠKO, MARTIN MATOŠEVIĆ, 
IVAN JAKOVČIĆ, završni osvrt. 
 

Skupština je sa 30 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  
donijela 
    Z A K L J U Č A K 
 
o prihvaćanju Informacije o realizaciji Zaključka  Skupštine Istarske županije  od  16. 
siječnja  2006. godine o prihvaćanju Informacije o gradnji, održavanju i korištenju 
Istarskog  ipsilonu 
 

1. Skupština IŽ prima na znanje Informaciju o realizaciji Zaključka  
Skupštine Istarske županije od  16. siječnja  2006. godine o 
prihvaćanju Informacije o gradnji, održavanju i korištenju Istarskog 
ipsilona 

2. Skupština ustraje na realizaciji svojih Zaključaka od  16. siječnja 2006. 
godine, izražavajući zadovoljstvo  tehničko – sigurnosnim mjerama  
koje  su učinjena, ali i nezadovoljstvo neiznalaženjem  odgovarajućih  
rješenja po konkretnim zaključcima i  predloženim  rokovima izgradnje 
punog profila autoceste.  

3. Zadužuje se Poglavarstvo Istarske  županije  da u roku od  6 mjeseci 
izvijesti Skupštinu o realizaciji Zaključaka  od  16. siječnja  2006. 
godine. 

4. Ovaj Zaključak  stupa  na snagu  osam dana  od dana objave  u 
«Službenim novinama Istarske županije». 

 
    AD – 7  PRIJEDLOG ODLUKE O PRODULJENJU  UGOVORA O  ZAKUPU 
                  PRAVA LOVA LOVAČKOM DRUŠTU «KAMJENJARKA IZ LAINA 
 
 Prijedlog akta vijećnici i su dobili  poštom. 
 Skupština je bez rasprave sa 30  glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela 
  
     O D L U KU 
 
o produljenu Ugovora  o zakupu prava lova Lovačkom  društvu «Kamenjarka» iz 
Labina 

 
 AD – 8 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETDODNE SUGLASNOSTI  NA 
 ODLUKU O IZMIJENAMA I DOPUNAMA STATUTA OSNOVNE ŠKOLE  
 MARČANA  
  
 Prijedlog akta vijećnici  su dobili  poštom. 
 Skupština je  bez rasprave sa 29 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela     
 
    Z A K L J U Č A K  
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o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i    dopunama Statuta  
OŠ Marčana. 
 

AD - 9 PRIJEDLOG  ZAKLJUČKA O DAVANJU  PRETHODNE 
            SUGLASNOSTI  NA ODLUKU O IZMIJENAMA  I DOPUNAMA 
            OSNOVNE ŠKOLE DIVŠIĆI 
  

 Prijedlog akta vijećnici su dobili  poštom.  
Skupština je bez  rasprave sa 28 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela     
 
    Z A K L J U  Č A K  
 
o  davanu prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama   i dopunama    Statuta  
OŠ Divšići, 

 
AD -10 PRIJEDLOG  ZAKLJUČKA O DAVANJU  PRETDODNE 
             SUGLASNOSTI  NA ODLUKU O IZMIJENAMA I DOPUNAMA 
   STATUTA SREDNJE ŠKOLE ZVANE  ČRNJA ROVINJ 
  

 Prijedlog akta vijećnici su dobili  poštom.  
 Skupština je  bez  rasprave sa 28 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    Z A K L J U Č A K  
 
o davanju suglasnosti  na Odluku  o izmjenama i dopunama Statuta  SŠ Zvane 
Črnja  Rovinj    

 
AD – 11  PRIJEDLOG  ZAKLJUČKA O DAVANJU  PRETDODNE 

             SUGLASNOSTI  NA ODLUKU O IZMIJENAMA I 
             DOPUNAMA SREDNJE  ŠKOLE BUZET  
  

 Prijedlog akta vijećnici su dobili  poštom.  
Skupština je bez rasprave  sa 28 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    Z A K L J U Č A K  
 
o davanju prethodne suglasnosti  na Odluku  o izmjenama i dopunama Statuta  SŠ 
Buzet 

 
 AD – 12 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU  GODIŠNJEG 
                          IZVJEŠTAJA  O POSLOVANJU  DRUŠTVA AZERRI  D.O.O. 
                         ZA 2005. GODINU  I PLANA  POSLOVANJA  DRUŠTVA 
                         AZRRI  D.O.O. ZA  2006. GODINU 
 
 Prijedlog jednog i drugog akta vijećnici su dobili  poštom. 
 Izvješće Odbora za  gospodarstvo, financije i proračun, podnio je  FABIO JELIČIĆ, 
predsjednik Odbora, koji je istako da je Odbor  nakon  šire rasprave donio ZAKLJUČAK : 
«1.Predlaže se svim trgovačkim društvima u vlasništvu Istarske županije da planove rada i  
financijske planove  dostave nadležnim  upravnim odjelima Istarske županije do  kraja godine 
za slijedeću godinu. 
2. Predlaže se Skupštini Istarske županije da umjesto Predloženog Zaključka, Skupština 
donese Odluku  na temelju  Odluke  Nadzornog odbora MIH-a koja je u prilogu materija». 
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U  pojedinačnoj raspravi sudjelovali su : VLADIMIR  GAŠPARINI, JOSIP ANTON 
RUPNIK, MARTIN MATOŠEVIĆ, ORIANO BULIĆ, ANTON PERUŠKO, MILAN 
ANTOLOVIĆ, odgovori na  postavljena pitanja, JOSIP ANTON RUPNIK. 
                                                                                                                                                                            
 Predsjednik ANTON PERUŠKO zaključuje raspravu i daje na glasanje  Prijedlog  
Odluke o prihvaćanju Godišnjeg  izvještaja o  poslovanju  društva AZRRI  d.o.o. za  2005. 
godinu i Plana poslovanja Društva  AZRRI d.o.o. za  2006. godinu, te nakon glasanja  
utvrđuje da je  Skupština sa  33 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela 
    O D L U K U 
 
o prihvaćanju Godišnjeg  izvještaja o  poslovanju  društva AZRRI  d.o.o. za  2005. 
godinu i Plana poslovanja Društva  AZRRI d.o.o. za  2006. godinu sa Zaključkom Odbora 
za  gospodarstvo, proračun i financije Istarske županije  
 
         Članak 1. 
Prihvaća se : 

1. Odluka o prihvaćanju izvješća Uprave o poslovanju  Društva za  2005. godinu i 
davanju  razrješnice članu Uprave pod brojem 04/02/06-2 od  26.04.3006. godine, 

 
2. Odluka o  prihvaćanju  godišnjih financijskih  izvješća za  2005. godinu, pod 

brojem : 04/02/06-3, od 26.04.2006. godine, 
 

3. Odluka o uporabi dobitka financijske godine 2005. pod brojem :  04/02//06-4, od  
26.04.2006. godine, 

 
4. Odluka o prihvaćanu Izvješća o obavljen nadzoru poslovanja Društva za 2005. 

godinu i davanju  razrješnice  članovima Nadzornog odbora pod brojem : 
04/02/06-9, od  26.04. 2006. godine, 

 
5. Odluka o prihvaćanju  Plana poslovanja  za  2006., pod brojem  04/02/06-05, od  

26.04.2006. godinu, 
 

6. Odluka o prihvaćanju  Plana nabave za 2006. godinu, pod brojem : 04/02/06-6, od  
26.04.2006. godine, 

 
7. Odluka o prihvaćanju  financijskog  Plana poslovanja za  2006. godinu  pod 

brojem : 04/02/06-7, od  26.04.2006. godine 
 

Članak  2. 
 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja a objavit će se  u «Službenom glasilu 
Istarske  županije». 
 
        AD  - 13 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU  GODIŠNJEG 
                       IZVJEŠTAJA ZA 2005. GODINU , IZVJEŠĆA O GODIŠNJEM 

           NADORU    POSLOVANJA  DRUŠTVA ZA  2005. GODINU I  
           PLANA POSLOVANJA ZA 2006. GODINU TRGOVAČKOG  

                       DRUŠTVA MIH D.O.O POREČ   
 Akt za ovu točku dnevnog reda vijećnici su dobili pošto. 

Izvješće Odbora za gospodarstvo, financije i proračun Istarske županije podnio je  
FABIO JELIČIĆ, predsjednik Odbora, koji je istako da je Odbor  nakon  šire rasprave   donio 
ZAKLJUČAK : 
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«1.Predlaže se svim trgovačkim društvima u vlasništvu Istarske županije da planove rada i  
financijske planove  dostave nadležnim  upravnim odjelima Istarske županije do  kraja godine 
za slijedeću godinu. 
2. Predlaže se Skupštini Istarske županije da umjesto Predloženog Zaključka, Skupština 
donese Odluku  na temelju  Odluke  Nadzornog odbora MIH-a koja je u prilogu materija».  
  
 U  raspravi su sudjelovali : ROMANO  ČERNJUL, JOSIP ANTON RUPNIK, TEDI 
CHIAVALON , PETAR RADETIĆ, koji je istako da je Odbor za gospodarstvo, proračun i 
financije ovu točku pod točkom 3., koja je iz Zapisnika sa sjednice Odbora, izostala, 
prihvatio sa  3 glasa «za», bez glasova «protiv» i   2 «suzdržana»  glasa», SANDRO 
JURMAN, FABIO JELIČIĆ, VLADIMIR GAŠPARINI.  

Predsjednik ANTON PERUŠKO , zaključuje raspravu i daje na  glasanje ODLUKU  o 
prihvaćanju  Godišnjeg  Izvješća o poslovanju za 2005. godinu i Plana poslovanja za 2006. 
godinu Trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč, te nakon  glasanja, utvrđuje da je Skupština 
sa 29  glasova  «ZA»,  1 glasom «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM»  glasom., donijela 
 
    O D L U K U 
o prihvaćanju  Godišnjeg  Izvješća o poslovanju a 2005. godinu i Plana poslovanja za 
2006. godinu Trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč sa Zaključkom Odbora za 
gospodarstvo, proračun i  financije Istarske županije 
  
     I. 
Prihvaćaju se : 
 1. Temeljna financijska izvješća za  2005. godinu i to : 
 

*    Bilanca stanja na dan  31.12.2005. godine s ukupnom aktivom i pasivom 
      2.816.356,00 kuna 

 *    Račun dobiti i gubitka : 
       - ukupni prihodi                            13.952.593,00 kn 
       - ukupni rashodi                            12.778.947,65 kn    
       -  dobit prije oporezivanja               1.173.645,36 kn 
       -  porez na dobit                                  246.273,93 kn 
       -  dobit nakon  oporezivanja                927.371,42 kn 
 2. Godišnje izvješće za  2005. godinu Trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč, i 
  3. Plan poslovanja za  2006. godinu Trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč. 
 
     II. 
 Ostvarena dobit  nakon oporezivanja u iznosu od  927.371,42 kuna raspoređuju se u : 
   - stalne pričuve društva             52.750,00 kn 
              - zadržanu dobit                       874.621,42 kn 
   
     III. 
 Temeljem odredbi  članka 441. Zakona o trgovačkim  društvima, daje se Razrješnica 
Upravi  društva za  2005. godinu, kojom se odobrava kako je  Nadzorni odbor nadzirao 
vođenje poslova  Društva za  2005. godini. 
 
     IV. 
 
 Ova odluka  stupa  na snagu  osmog  dana osmog dana od dana objave u 
«Službenim novinama Istarske  županije» 
 
 AD – 14 OŠ «RIVARELA» - PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU 
 SUGLASNOSTI NA  DOPUNU  DJELATNOSTI  PROGRAMOM GAZBENE ŠKOLE 
  

Akt za ovu točku dnevnog reda vijećnici su dobili poštom. 
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 Skupština je bez  rasprave sa  31 glasom «ZA», bez glasova  «PROTIV»» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
     
     Z A K L J U  Č A K 
 

1. Školskom odboru  Osnovne  škole «Rivarela» Novigrad  daje se prethodna  
suglasnost za donošenje Odluke o dopuni  djelatnosti programom glazbene škole, 

2. Prijedlog Odluke o dopuni  djelatnosti  OŠ «Rivarela» Novigrad Klasa : 602-01-01/06-
01-2, Urbroj : 2105/03-10/06-01-74 sastavni je dio ovog Zaključka. 

3. Ovaj Zaključak  stupa  na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 
županije».  

 
 AD – 15  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRENAMIJENI   NOVČANIH 
                       SEDSTAVA  ZA KAPITALNE  INVESTICIJE U  ŠKOLSTVO 
                       ZA 2006. GODINU  

  
Prijedlog akta vijećnici su dobili  poštom. 
Raspravu je održao  matični Odbor za društvene djelatnosti Skupštine Istarske 

županije , čiji su zapisnik vijećnici dobili na klupe. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnoga reda dao je MLADEN DUŠMAN,  

pročelnik  Upravnog odjela za  obrazovanje, kulturu i sport. 
 

FABIO JELIČIĆ, predsjednik Odbora za gospodarstvo, financije i proračun  
Skupštine Istarske županije, izvijestio je Skupštinu da je Odbor prihvatio prijedlog Zaključka o 
prenamijeni  novčanih  sredstava za kapitalne  investicije u  školstvu za  2006. godinu i da je 
Odbor donio ZAKLJUČAK :» Traži se od Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport da 
u suradnji s Upravnim odjelom za proračun i financije,  pismeno da  pojašnjenje oko 
predmetne prenamijene kapitalnih investicija u školstvu». 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na glasanje DRUGE 
IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 2006. GODINU, te nakon  
glasanja utvrđuje da je  Skupština  sa 27  glasova «ZA», bez glasova  «PTOTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 

 DRUGE IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA  
ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 2006. GODINU 
   

1. Prihvaćaju  se  Druge  Izmjene i dopune Proračuna Istarske županije za 2006. godine. 
 
2. U članku  4. Proračuna Istarske županije za  2006. godinu – Posebni  dio u Upravnom 
  odjelu  za obrazovanje, kulturu i sport  slijedeće pozicije mijenjaju se i glase : 

 
POZ OPIS PLAN POVEĆANJE SMANJENJE N. PLAN 
503 Gospodarska 

srednja škola 
Buje 

2.340.403,00  700.000              0,00 3.040.403,00

504 Tehnička 
škola Pula 

   960.427,00               0,00   700.000,00    260.427,00

 
3. Ove izmjene i dopune Proračuna Istarske  županije za  2006. godine ne  utječu na 

         povećanje odnosno  smanjenje ukupnog proračuna niti  u dijelu decentraliziranih 
         funkcija. 
4. Ove Izmjene i dopune Proračuna Istarske županije za  2006. godinu stupaju  na 

snagu  osam dana od  objave u Službenim novinama Istarske  županije, a  
primjenjivat će se  od  01. siječnja  2006. godine.  

 33



 
Zatim predsjednik  ANTON PERUŠKO  stavlja na  glasanje Zaključka o  prenamijeni 

novčanih sredstava  za kapitalne investicije u  školstvu za  2006. godinu, te nakon glasanja 
utvrđuje da je  Skupština sa 29 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela 
 
    Z A K L J U Č A K 
 

1. Utvrđuje se da je tijekom  izvršavanja  Plana kapitalnih  ulaganja u  osnovne i srednje  
škole Istarske županije u  2006.-oj godini nastala potreba za  prenamjenom  
neutrošenih  planiranih sredstava te se prenamjena vrši  na slijedeći način : 

 
Sredstva planirana Proračunom za kapitalna ulaganja u srednje  škole – 
decentralizacija 
- pozicija 408. Tehničke škola Pula 

    za dogradnju  zgrade Tehničke škole Pula planiran iznos od 700.000.00  kuna -  
neutrošen, pa se prenamjenjuje  za 
 - uređenje školskih radionica Gospodarske škole Buje. 

 
2. Zadužuje se  Upravni odjel za obrazovanje, kulturu i sport Istarske županije  da ovaj 
        Zaključak  proslijedi  Ministarstvu znanosti, obrazovanja i  športa radi pribavljanja 
        suglasnosti za  udruživanje sredstava na način iz točke 1. ovog  Zaključka.   
 
3. Za izvršenje  ovog Zaključka  zadužuje se Upravni odjel  za obrazovanje,  kulturu i 
        sport i Upravni odjel za proračun i financije Istarske županije. 
 
4. Ovaj Zaključak  stupa  na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 
         županije». 

 
 AD  - 16  PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  ČLANOVA 
                        UPRAVNOG VIJEĆA  POVIJESNOG MUZEJA ISTRE – 
                        MUSEO STORICO DELL'ISTRIA 
 
 Skupština je bez  rasprave sa 29 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela 

 
    R J E Š E N J E 
 
o imenovanju  članova Upravnog vijeća Povijesnog muzeja Istre - Museo storico 
dell'Istria. 
( U Upravno vijeće Povijesnog muzeja Istre – Museo storico  dell'Istria imenuju se: 
1, Ivan Matejčić, 2. Gordana Restović, 3. mr. Maurizio Levak). 

 
AD - 17 

a) Prijedlog  Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Trgovačkog suda 
u Pazinu, 

b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog  suda  
u Pazinu, 

c) Prijedlog  Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u 
Bujama, 

d) Prijedlog  Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u 
Puli 

 
Skupština je bez rasprave sa 30 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez 

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
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a) Prijedlog  Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Trgovačkog suda u Pazinu 

      ( Za suce  porotnike Trgovčkog suda u Pazinu , imenuju se : 
1. Dragan Vivoda iz Motovuna, Gradiziol 7, 
2. Lučano Bolterstein iz Raše, Ulica Liče Faraguna 27, 
3. Vilim Belović iz Brtonigle, Palih  boraca 20, 
4. Miro Obrovac iz Svetvinčenta, Smoljanci  14, 
5. Paolo Valenti iz Banjola, Kaštanjež 68, 
6. Vladimir  Kukučka iz Umaga, Ul. 6. svibnja br. 9, 
7. Krunoslav Travaš iz Umaga, Šetalište  Vladimira  Gortana br. 4, 
8. Branko  Gržević iz Cerovlja, Cerovlje 10, 
9. Fulvio  Circota iz Vižinade, Vižinada 5a, 
10. Verena Sošić iz Rovinja, Španjolskih boraca 10, 
11. Toni Cerin iz Rovinja, Cocaletto  30, 
12. Ivan Radetić iz Vrsara, Vidikovac Trsine 51, 
13. Renco Otočan iz Žminja, Pazinska  cesta bb, 
14. Vito Močib ob iz Karojbe, Karojba  38, 
15. Marino Sedmak iz Poreča, Ive Andrića 1, 
16. Jordan Matković iz Poreča, Hvarska 3, 
17. Romano Radović iz Buzeta, Franečići 134, 
18. Edo Jerman iz Buzeta, Sveti Martin 68a, 
19. Zlatko Cetina iz Marčane, Krvavići 22.) 

 
b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog  suda  u Pazinu, 

( Za suce  porotnike Općinskog  suda u Pazinu, imenuju se : 
1. Davor Rimanić iz Gračišća, Levini 116/c, 
2. Uvn Baća iz Pazina, Jurja Dobrile 9, 
3. Valerija Sirotić iz Pazina, Jurja Dobrile 20, 
4. Lučano Kuhar iz Pazina, Dršćevka 16, 
5. Joakim Kurelović iz Pazina, Muntriljska 3, 
6. Lucilla Bolanaz iz Pazina, Muntriljska 9, 
7. Ivan Dušić iz Pazina, Lindar 56, 
8. Vjekoslav Sergo iz Pazina, Muntriljska  2a, 
9. Dušan Francetić iz Pazina, M.B. Rašana 10a, 
10. Joso Čanić iz Pazina, Muntriljska  7b, 
11. Milan Rusijan iz Pazia, Muntriljska  7b, 
12. Milojka  Srdoč iz Pazina, 15. siječnja 6, 
13. Anton Guštin iz Pazina, Vladimira  Nazora 12, 
14. Ana Bakarčić iz Pazina, Zagrebačka  17c, 
15. Ivan Vretenar iz Pazina, Saše Šantela 4, 
16. Elijana Krištofić iz Pazina, Jurja Dobrile 9, 
17. Radovan Vlaketić iz Pazina, Saše Šantela 4, 
18. Marijan Marečić iz  Pazina, 15. siječnja 6, 
19. Dragutin Kolić iz Pazina, Josipa Voltića 9, 
20. Marina Mališa iz  Pazina, Josipa  Voltića 5, 
21. Božo  Jurman iz Pazina, Muntriljska  7, 
22. Marino Šerman iz  Pazina, Bertoši  37, 
23. Željko  Ravnić iz  Pazina, Zagrebačka 6, 
24. Franjo  Aničić,Pazin,  Dršćevka 7, 
25. Josip  Ujčić iz  Pazina, 15. siječnja  2, 
26. Aldo Ivetac iz  Karoje, Škropeti 17a. 
27. Milan Jurada iz  Cerovlja, Cerje 10, 
28. Banko Roman iz Tinjana, Tinjan 45a). 

 
c) Prijedlog  Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Bujama 

 35



      (Za suce  porotnike Općinskog  suda u Bujama, imenuju se : 
1. Silvano Fabac, Novigrad, Fakinija 45, 
2. Boško  Mileušnić, Novirag, Emonijska 6, 
3. Sergej Kozlović, Umag,  Žrtava fašizma 3a, 
4. Alemka Banolić, Umag, M.V Ilirika 23, 
5. Nadia Podreka, Savudrija, Istarska  25, 
6. Katarina Travaš, Umag, Šetalište V. Gortana 4, 
7. Katica  Radovčić, Umag,  E. Miloš 20b,  
8. Palmira  Radmanović, Umag, 43. Istarske  dovizije 11, 
9. Radojka  Degrassi, Umag,L. Brjko  2, 
10. Marija Grozdanić, Umag, D. Alighieri 22, 
11. Nada Alessio, Umag, Juricani 25c,  
12. Danica  Deagan, Umag, E. Miloš  20b., 
13. Ljubomir Kodilja, Umag, Vilania, Klija 7, 
14. Dina Krevatin, Buje, Brolo 8, 
15. Marija  Glavičić, Buje, Vladimira Nazora 49, 
16. Zdravka Štrković, Buje, Vladimira  Nazora 51, 
17. Zorko Ziraldo, Buje, Brolo 11 
18.  Lidija  Šepić, Buje, Vladimira  Nazora 33, 
19. Bruno Pernić, Brtonigla, Ronko 9.) 

 
d) Prijedlog  Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u  Puli 

(Za suce porotnike Općinskgo suda u Puli, imenuju se  : 
1. Paola Krstulović iz Pule, utilska 56, 
2. Mirosalv  Šimek iz Pule, Prilaz Monte Cappelletta 5, 
3. Kata  Rašić iz  Pule, Trinajstićeva 5, 
4. Božana Birač iz  Pule, Lakvere 7, 
5. Patricija Smoljan iz Pule, Monte Paradiso 18.) 

 
AD – 18 ODLUKA O DAVANJU  SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG 
               VIJEĆA DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE «ALFREDO 
                ŠTIGLIĆ» PULA O ODABIRU NAJPOVOLJNIJEG  PONUDITELJA 
                ZA IZVOĐENJE GRAĐEVINSKIH. OBRTNIČKIH I 
                 INSTALATERSKIH  RADOVA NA ADAPTACIJI KUHINJE   

 
 Prijedlog  akta vijećnici su dobili na klupe. 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu i daje  na  glasanje Odluku o davanju  suglasnosti  na Odluku Upravnog vijeća 
Doma za starije i nemoćne osobe  «Alfredo  Štiglić» Pula o odabiru  najpovoljnijeg  
ponuditelja za izvođenje građevinskih, obrtničkih  i instalaterskih  radova na  adaptaciji  
kuhinje, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 32 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
   
    O D L U K U  
  
 o davanju  suglasnosti  na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe  
«Alfredo  Štiglić» Pula o odabiru  najpovoljnijeg  ponuditelja za izvođenje 
građevinskih, obrtničkih  i instalaterskih  radova na  adaptaciji  kuhinje. 
 

1. Daje se  suglasnost  na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe  
«Alfredo  Štiglić» Pula  Klasa : 550-01/06-01/10 Urbroj  : 2168-381-06-6 od  27. lipnja  200. 
godine, kojom je kao  najpovoljnija ponuda za  izvođenje građevinski, obrtničkih i 
instalaterskih   radova  na adaptaciji  kuhinje Doma odabrana ponuda  tvrtke NAVI COOP 
d.o.o. – Poduzeća za  graditeljstvo i trgovinu , iz Pule, Tartinijeva 15, u iznosu od 480.420,00 
kuna bez PDV-a odnosno  586.112,40 kuna s PDV-om. 
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2. Ova Odluka stupa na snagu  danom donošenja. 
  
 Time je dnevni red iscrpljen. 
 Predsjednik  ANTON PERUŠKO zahvaljuje vijećnicima i ostalim prisutnim na 18. 
sjednici Skupštine Istarske županije  na pažnji, strpljenju i suradnji  u  proteklih  6 mjeseci 
2006. godine, te svima želi da se  dobro odmore u nastupajućem ljetnom periodu do 
nastavka rada u  jesenskom periodu. 
 Sjednica je zaključena u  22,35 sata. 
 
 
 
 
 
SKRAĆENI  ZAPISNIK  VODIO :                 PREDSJEDNIK ŽSIŽ : 
 
 IVAN KLARIĆ       ANTON PERUŠKO 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 37


	S K R A Ć E N I  Z A P I S N I K 
	      PRISUTNI - ODSUTNI 

